
ShahAlam: Jurulatih PKNS FC,
Datuk K Rajagobal tetapmeng-
anggap tahun ini sebagai mu-
sim terbaik skuadnya wa-
laupun gagal mencapai sasa-
r a n m e r a i h s e k u r a n g -
kurangnya satu piala musim
ini.
Bekas pengendali Harimau

Malaya itu bagaimanapun ber-
kata masih banyak perlu di-
perbaiki skuad berkenaan bagi
mengharungi saingan lebih
mencabar musim depan.
“Jika dibandingkan dengan

pasukan sebelum ini, kami
mencapai sasaran yang lebih

baik iaitu tempat ketiga dalam
Liga Super, separuh akhir Piala
FA danmemenangi Piala Sultan
Selangor.

Musim sangat baik
“Saya fikir ini musim yang sa-
ngat baik buat PKNS, banyak
peningkatan diperoleh. Pemain
juga melakukan tugas mereka
dengan baik,” katanya selepas
aksi suku akhir kedua Piala Ma-
laysia berdepan Perak di Sta-
dium Shah Alam, di sini, kel-
marin.
Aksi malam itu menjadi pe-

nutupmusim ini buat anakbuah

Rajagobal apabila disingkirkan
Perak dengan agregat 2-0.
Mengulas lanjut, Rajagobal

mengakui aksi kurang agresif
dipamerkan pemainnya men-
jadi antara faktor mereka gagal
menyekat kemaraan skuad ken-
dalian Mehmet Durakovic me-
langkah ke separuh akhir.
Sementara itu, jurulatih Pe-

rak, Mehmet Durakovic mengi-
ngatkan anak buahnya untuk
lebih berwaspada dengan ke-
mampuan Sabah apabila ke-
dua-dua pasukan bertembung
pada pusingan separuh akhir.
Malah, Durakovic juga men-

jelaskan status pasukan dari Li-
ga Perdana tidak boleh dija-
dikan alasan untuk Perak ber-
depan laluan lebih mudah ke
final.
“Kami perlu lakukan persi-

apan yang terbaik kerana per-
lawanan seterusnya bukan mu-
dah. Tiada perbezaan antara
pasukan Liga Super dan Liga
Perdana.
“Ini saingan Piala Malaysia

dan ia sentiasa penuh dengan
kejutan. Jadi kami perlu me-
neruskan aksi terbaik untuk ke
final,” katanya.

Oleh Zulfaizan Mansor

Rajagobal
puas
hati
aksi
PKNS

Pemain Perak, Gilmar Jose Da Silva Filho (kiri) diasak dua pemain PKNS FC pada perlawanan suku akhir kedua Piala Malaysia 2018
di Stadium Shah Alam, kelmarin.
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AJLIS BandarayaPetalingJaya 
(MBPJ) terus mempergiatkan u 
daiam mengawal pembiakan sei 

menghapuskan tikus membabitkan 
kawasan tumpuan orang ramai di k, 
pentadbirannya. 

Tindakan itu bagi memastikan kawasan 
berkenaan bebas daripada ancamarrhaiwan 
tersebut terutama di pusat komersial, medan 

j 

selera dan pusat penjaja. 
Ganjaran menangkap tikus RM3 seekor 

dalam Kempen Hapuskan Tikus 2018 MBPJ, 
turut memberi motivasi peniaga dan penjaja 
dalam memenuhi sasaran MBPJ untuk 
memastikan persekitaran bersih dan teratur. 
iapor AMIRUL AIMAN ANUAR 

M K j * 
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Kempen bebas tikus MBPJ 
Oleh AMIRUL AIMAN ANUAR 
kota@utusangroup.com.my 

• PETALING JAYA 10KT. 

TUJUH lokasi pasar awam 
dan satu lokasi medan 
selera menjadi tumpuan 

Majlis Bandaraya Petaling Jaya 
(MBPJ) dalam Kempen Hapus-
kan Tikus 2018 baru-baru ini. 

Lokasi-lokasi tersebut ada-
lah Pasar Awam Seksyen 17/lA, 
Pasar Seri Setia SSg, Pasar Kam-
pung Cempaka, Pasar Taman 
Megah dan Kompleks Pasar Ta-
man Dato' Harun. 

Turut terlibat Pasar Besar 
Jalan Othman, Pasar Awam Sek-
syen 14, dan Taman Selera, Ja-
lan Othman. 

Penolong Pegawai Komuni-
kasi Korporat MBPJ, Hasbul-
lah Juyahir berkata, pemilihan 
lokasi tersebut adalah berdasar-
kan potensi untuk haiwan pero-
sak berkenaan membiak kerana 
persekitarannya yang mudah 
untuk mendapat bekalan ma-
kanan dan sesuai untuk dijadi-
kan tempat bersarang. 

Menurutnya, sepanjang tem-
poh dua minggu kempen ber-
langsung bermula 6 hingga 19 
September lalu sebanyak 851 
ekor tikus berjaya ditangkap. 

"Jumlah ini menunjukkan 
kesedaran peniaga dan pen-
jaja semakin meningkat untuk 
sama-sama menjadikan pasar 
awam dan medan selera sen-
tiasa bersih dan bebas daripada 
haiwan perosak itu," katanya 
kepada Utusan Malaysia di sini. 

Beliau berkata, sambutan 
diterima daripada peniaga dan 
orang ramai sangat menggalak-
kan sepanjang tempoh kempen 
yang turut menjanjikan ganja-

v ' CP 1 

' J . • . 

SETIAP ekor tikus yang berjaya 
ditangkap dibayar RM3. 

TIGA kakitangan MBPJ menggunakajn 
jaring untuk menangkap tikus dalam 
Kempen Hapuskan Tikus 2018, 
baru-baru ini. 

ran setiap ekor tikus yang ber-
jaya ditangkap dibayar RM3. 

Ujarnya, walaupun kempen 
itu dianggap berjaya kerja-ker-
ja memasang perangkap tikus 
tetap diteruskan oleh Jabatan , ™ 
Kesihatan Persekitaran MBPJ di "*' 
kawasan berisiko sekitar Peta-
ling Jaya, Puchong dan Daman-
sara. 

Sementara itu tinjauan Utu-
san Malaysia di Pasar Besar 
Jalan Othman dan Kompleks 
Pasar Taman Dato' Harun men-
dapati keadaan persekitaran se-
makin bersih dan terurus. 

Rata-rata peniaga dan pen-
jaja yang ditemui berpuas hati 
dengan langkah proaktif pihak 
berkuasa tempatan itu mengu-
rangkan populasi haiwan pero-
sak itu. 

PERSEKITARAN dalam sebuah 
pasar awam di Petaling Jaya 
semakin bersih dan teratur. 
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"INSIATIF Majlis 
Bandaraya 
Petaling Jaya 
melancarkan 
Kempen 
Hapuskan 
Tikus 2018 
ini amat baik 
dan wajar diteruskan. Ini bagi 
memberi kesedaran kepada 
setiap peniaga dan penjaja 
tentang kepentingan menjaga 
kebersihan di kawasan 
persekitaran tempat mereka 
mencari rezeki." 

ADLEEN ISHAK, 4 9 
Penjaja 

i f medanselera 
| S perlu diberi 
T keutamaan. 

Sekiranya 
diabaikan oleh peniaga dan 
penjaja, ia tentu sekali menarik 
perhatian lalat, lipas dan tikus." 

ALIAS ABDULLAH. 6 8 
Pembantu kedai 

"SAYA berharap 
usaha yang 
dilakukan 
MBPJ ini 
tidak terhenti 
begitu sahaja, 
sebaliknya 
diteruskan pada 
masa akan datang. Masyarakat 
juga perlu diberi pendedahan 
tentang bahaya haiwan 
perosak ini kepada mereka." 

A. MAHINDRAN, 4 8 
Peruncit 
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SANGKAR 
khasdigunakan 
untuk 
menangkap 
tikus. 

- J PASAR Besar Jalan 
Othman. Petaling Jaya. 
Selangor antara lokasi 
yang berpotensi untuk 
haiwan perosak itu 
membiak. 
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Aktivis dakwa aktiviti proses sisa plastik di Kuala Langat beroperasi secara senyap 

NGO lapor SPRM isu kilang haram 

ALIAS 

Oleh AHMAD SHAHERMAN SHAMSURI 

SHAH ALAM - Persatuan 
Tindakan Alam Sekitar 
Kuala Langat semalam 

membuat laporan ke-
pada Suruhanjaya 
Pencegahan Rasuah 
Malaysia (SPRM) ber-
hubung operasi mem-
proses sisa plastik se-
cara haram yang masih 
berterusan di daerah 
tersebut. 

Pengerusinya, Tan 
Ching Hin berkata, 
laporan tersebut telah diserah-
kan kepada suruhanjaya ber-
kenaan di Kompleks SPRM Se-
langor, Seksyen 16 di sini pada 
pukul 12 tengah hari. 

Menurut beliau, pihaknya 
bertindak melaporkan isu kilang 
sisa plastik haram itu kepada 
SPRM selepas beberapa perte-
muan dengan beberapa pihak 
bertanggungjawab sebelum ini 
termasuk dengan Majlis Dae-
rah Kuala Langat (MDKL) gagal 
menyelesaikan masalah kilang 
haram berkenaan. • 

"Laporan yang saya serah-
kan kepada SPRM hari ini 
(semalam) mengandungi be-
berapa dokumen mengenai 
operasi kilang haram serta be-
berapa dokumen dan surat yang 
telah dikeluarkan pihak Jabatan 
Alam Sekitar (JAS) dan pihak 
berkuasa tempatan MDKL ter-

hadap kilang-kilang terbabit. 
"Kita mahu SPRM menyiasat 

isu tersebut kerana ia telah ber-
larutan sejak Februari lalu wa-
laupun telah banyak aduan yang 

kami buat termasuk 
aduan kepada MDKL 
namun masalah terse-
but tidak selesai," kata 
beliau ketika ditemui 
selepas selesai mem-
buat laporan di SPRM 
semalam. 

Selain menghantar 
laporan tersebut, Ching 
Hin memberitahu, 

pegawai SPRM turut merakam 
kenyataannya lebih tiga jam ber-
hubung isu kilang plastik haram 
yang masih beroperasi di Kuala 
Langat. 

Sementara itu, beliau mendak-
wa, meskipun kerajaan telah 
mengarahkan kilang-kilang 
haram tersebut ditutup namun 
masih terdapat beberapa buah 
kilang yang masih beroperasi 
secara haram di Kuala Langat. 

"Saya menerima maklu-
mat, masih ada kilang-kilang 
yang pernah diarah tutup te-
lah beroperasi semula secara 
senyap-senyap. Kilang-kilang 
degil itu seolah-olah dijaga oleh 
pihak tertentu kerana apabila 
pihak berkuasa membuat ser-
buan di kilang tersebut?, premis 
itu tidak beroperasi semasa ser-
buan," dakwa Ching Hin. 

Dalam pada itu, Pengarah 

CHING HIN menunjukkan antara 
dokumen berkaltan masalah operasi 
kilang haram dl Kuala Langat yang 
dlhantar kepada SPRM Shah Alam 
semalam. 

SPRM Selangor, Datuk Alias 
Salim ketika dihubungi menge-
sahkan telah menerima aduan 
daripada Persatuan Tindakan 
Alam Sekitar Kuala Langat 
mengenai kewujudan kilang-
kilang haram di daerah terse-
but. 

"SPRM sedang meneliti adu-
an tersebut sama ada terdapat 
unsur rasuah, salah guna kuasa 
yang boleh disiasat badan ini. 
Sekiranya aduan itu melibatkan 
bidang kuasa pihak berkuasa 
lain, SPRM akan menyalurkan 
aduan tersebut kepada agensi 
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CHING HIN dakwa kilang haram memproses sisa plastik di Kuala Langat yang 
pernah diserbu pihak berkuasa kembali beroperasi secara senyap. 

berkaitan untuk tindakan lan-
jut," kata beliau. 

Kosmo! semalam melaporkan 
Menteri Besar Selangor, Amiru-
din Shari akan menghantar su-
rat kepada kerajaan Persekutu-
an bagi mengharamkan import 
sisa plastik ke negeri itu yang 
dikhuatiri menjejaskan kesiha-
tan penduduknya. 

Surat tersebut akan dihantar 
kerajaan negeri selepas Menteri 
Perumahan dan Kerajaan Tem-
patan, Zuraida Kamaruddin 
baru-baru ini mengumumkan 
kerajaan akan mengenakan levi 
sebanyak RM15 bagi setiap tan 
sisa plastik yang diimport me-

Menteri Besar minta 
dihentikan import sisa 
plastik ke Selangor 

KERATAN Kosmo! semalam. 

nerusi permit import (AP) yang 
dibuka semula pada 24 Oktober 
ini. 
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Klang dilanda ribut, jalan sesak akibat pokok tumbang 
Oleh AHMAD SHAHERMAN SHAMSURI 

KLANG - Hujan lebat disu-
suli angin ribut lebih sejam di 
sekitar daerah ini semalam me-
nyebabkan beberapa kediaman, 
premis perniagaan, bangunan 
awam dan kenderaan mengala-
mi kerosakan. 

Kejadian kira-kira pukul 2 
petang itu turut menyebabkan 
kesesakan luar biasa di hampir 
kebanyakan jalan akibat pokok 
tumbang. 

Ketua Jabatan Siasatan dan 
Penguatkuasaan Trafik (JSPT) 
Selangor, Superintendan Azman 
Shari'at berkata, pemantauan 
pihaknya mendapati, aliran 
trafik di daerah ini secara ke-
seluruhan bergerak perlahan 
disebabkan cuaca hujan dan ke-
jadian pokok tumbang. 

Menurutnya, antara jalan 
yang mengalami kesesakan 
teruk ialah di susur Bulatan 100 
dari Jalan Sireh, Jalan Meru 

PIHAK berkuasa membersihkan jalan 
kejadian ribut selama kira-kira sejam < 

Batu 1 dan Jambatan Musaidin. 
"Pihak trafik sedang menga-

wal lalu lintas dan kerja-kerja 
pembersihan sedang dilakukan 
oleh petugas Majlis Perbandaran 
Klang (MPK)," katanya dalam 
satu kenyataan di sini semalam. 

Sementara itu, Ketua Balai 

menuju ke bandar Klang selepas 

Bomba dan Penyelamat Sungai 
Pinang, Zaidi Ahtan berkata, 
pihaknya tidak putus-putus 
menerima panggilan daripada 
orang awam yang melaporkan 
kejadian pokok tumbang, bum-
bung runtuh dan kenderaan ro-
sak. 
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KEADAAN sebuah Perodua Myvi yang 
Taman Eng Ann, Klang semalam. 

"Panggilan pertama diterima 
kira-kira pukul 2.28 petang dan 
sehingga pukul 6 petang, kami 
masih lagi menerima panggi-
lan yang melaporkan kejadian 
pokok tumbang dan bangunan 
serta kenderaan rosak akibat 
ribut. 

di Jalan Merpati, 

Sementara itu, Jabatan Mete-
orologi Malaysia mengeluarkan 
amaran ribut petir, hujan lebat 
dan angin kencang di bebera-
pa daerah di Selangor seperti 
Klang, Gombak, Petaling, Kuala 
Langat, Hulu Langat dan Sepang 
sehingga pukul 11 malam tadi. 

Headline Klang dilanda ribut, jalan sesak akibat pokok tumbang
MediaTitle Kosmo
Date 02 Oct 2018 Color Full Color
Section Negara Circulation 155,996
Page No 10 Readership 467,988
Language Malay ArticleSize 312 cm²
Journalist AHMAD SHAHERMAN SHAMSURI AdValue RM 8,097
Frequency Daily PR Value RM 24,291



Pantai Remis 
destinasi pertama 
Karnival Jelajah 
360 Smart 
Selangor

DALAM usaha mendekati komuniti sekitar negeri Selangor, 
Menteri Besar Selangor Incorporated (MBI) dengan 
kerjasama Universiti Selangor (UNISEL), Bahagian Teknologi 
Maklumat (BTM) Selangor serta Perbadanan Perpustakaan 
Awam Selangor (PPAS) akan menganjurkan program Jelajah 
360° Smart Selangor: Alami Smart Selangor di tiga lokasi 
sekitar negeri tersebut. 

Tiga lokasi tersebut adalah Pantai Remis, Kuala Selangor 
pada 13 dan 14 Oktober 2018. Ia lokasi pertama berikutan 
menjadi pusat tumpuan orang ramai terutama mereka yang 
tinggal di sekitar Kuala Selangor. Lokasi seterusnya di Hulu 
Selangor pada November 2018 manakala lokasi terakhir 
adalah di Pantai Morib, Kuala Langat pada Disember nanti.

Pelbagai aktiviti menarik akan disediakan kepada 
pengunjung yang hadir antaranya pameran daripada agensi 
kerajaan, Smart Selangor Mobile Library, cabutan bertuah, 
aktiviti keluarga dan kanak-kanak, jualan dan trak makanan 
serta aktiviti sukan. Selain itu, pertandingan karaoke anjuran 
pejabat Dewan Undangan Negeri Jeram dan Smart Busker 
Rakyat juga akan berlangsung pada 13 Oktober dalam 
usaha untuk mengetengahkan bakat nyanyian warga 
tempatan.

Tambah menarik, diadakan konsert pada malam 14 
Oktober dan antara artis yang akan hadir memeriahkan 
malam tersebut adalah Mus May, Sabhi Saddi, Lan Solo, 
Nabila Razali, Amira Othman serta Man Raja Lawak sebagai 
pengacara pada malam tersebut. 

Selain menyajikan program berbentuk hiburan, pihak 
penganjur juga akan menyediakan program-program ilmiah 
seperti forum ‘Pinjaman Asas Simpanan’ bersama Hijrah 
Selangor, Alami Smart Selangor bersama MBI, Smart Digital 
Infrastructure bersama BTM Selangor dan Jom Lepak di 
PPAS. Sinar Harian menerusi portal dan sisipan Kampus Uols 
juga akan turut mengambil bahagian pada hari tersebut 
menerusi slot ‘Sembang Siswa: Sambung Belajar Sampai 
PhD Satu Escapism Bersama Fitri Haris’. Semua dijemput 
hadir dan masuk adalah percuma.
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Nomey FC B juara futsal MDKS

P asukan Lelaki Nomey 
FC B muncul jua
ra  Kejohanan Futsal 

Terbuka Piala Yang Dipertua 
Majlis Daerah Kuala Selangor 
(MDKS) 2018.

Pasukan itu berjaya 
menewaskan Jerro Tornado 
A sekali gus membawa 
pulang ganjaran wang tunai 
berjumlah RM5,000.

Manakala Jerro Tornado 
A membawa pulang RM3,000 
selaku naib juara. Pasukan 
Nomey FC A pula membawa 
RM1,500 selepas menduduki 
tempat ketiga.

Sementara itu, pasukan 
Wanita No mey FC berjaya 
menun dukkan pasukan 
lawan, Kick N Run dengan 
keputusan 2-0 sekali gus 
muncul juara sulung bagi 
kategori yang pertama 
diperkenalkan itu.

Yang Dipertua MDKS, 

Tewaskan Jerro 
Tornado A sekali 
gus bawa pulang 

wang tunai 
RM5,000

ARZIANA MOHMAD 
AZAMAN

KUALA SELANGOR
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Setiausaha MDKS, 
Azman Dahlan 
(tengah) merakam 
kenangan 
bersama pasukan 
futsal wanita yang 
bertanding.

Pasukan juara merakam kenangan bersama.

Rahilah Rahmat menjelaskan, 
penganjuran melalui Jabatan 
Pembangunan Masyarakat 
MDKS ini berlangsung di 
Gelanggang Futsal  Batu 6, 
Tanjong Karang.

Menurutnya, pengan-
juran acara tahunan ini 
berjaya menarik 41 pasukan 
lelaki untuk merebut hadiah 
utama wang tunai RM5,000. 

Selain itu katanya, buat 
julung kali MDKS turut 
menyediakan kategori 
jemputan wanita yang 
disertai sebanyak 10 pasukan.

"Kejohanan ini adalah 
inisiatif MDKS untuk mem
budayakan cara hidup sihat 
menerusi aktiviti fizikal da

lam kalangan masyarakat 
khususnya golongan belia.

"Pada masa sama, MDKS 
mahu menggalakkan mereka 
membudayakan aktiviti fizi
kal sebagai rutin kehi dupan 
seharian," kata nya. 

Aktiviti sukan ini kata-
nya,bukan sahaja dapat me
ningkatkan stamina badan, 
malah dapat meng galak kan 
belia untuk mela kukan akti
viti yang sihat dan berman
faat.

"Usaha MDKS mengan-
jurkan program sukan sema
kin mendapat tempat dalam 
kalangan generasi muda di 
daerah ini yang sentiasa da
hagakan aktiviti lasak.

"MDKS turut menerima 
pelbagai permohonan dari
pada persatuan sukan untuk 
menjalankan akti viti sukan 

secara usaha sama," katanya. 
Rahilah turut memak-

lumkan, beberapa program 
juga diluluskan dan masya

rakat digalakkan mengikuti 
laman Facebook rasmi MDKS 
untuk menge tahui aktiviti 
yang bakal dianjurkan.
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MB jelajah Hulu Selangor

M enteri Besar, Amirudin Sha-
ri memulakan pogram Jela-
jah Maju Bersama ke dae-

rah ini dengan himpunan pagi dan 
bersarapan bersama penjawat 
awam.

Beliau kemudian mempenger-
usikan mesyuarat Ahli Majlis Mesyu-
arat Kerajaan Negeri (MMKN) di 
Pejabat Daerah dan Tanah Hulu 
Selangor.

Amirudin berkata, penjawat 
awam merupakan nadi kepada ke-
majuan dan pembangunan negeri.

Menurutnya, Selangor menca-
tatkan kejayaan daripada segi angka, 
data ekonomi dan sosial hasil keu-
payaan kerja penjawat awam yang 
berintegriti.

"Ramai penjawat awam tidak 
selesa ketika kerajaan negeri bertu-
kar pentadbiran pada 2008  namun 
kesepakatan pimpinan tercapai da-
lam tempoh 10 tahun ini.

"Pemimpin parti politik sering 
bersilih ganti tetapi penjawat awam 
kekal sebagai ejen 
pelaksana,"katanya.

Sementara itu Amirudin berka-
ta, pelantikan exco hal ehwal agama 
Islam, pendidikan dan pembangun-
an modal insan yang baharu dijang-
ka diumumkan sebelum atau sele-
pas Pembentangan Belanjawan 
2019.

Menurutnya, beliau kini mem-
beri tumpuan kepada kepada be-
lanjawan tersebut.

"Memandangkan ini merupa-
kan pembentangan belanjawan 
pertama saya bersama barisan exco 

Amirudin ketika mengadakan 
lawatan ke tapak projek meminta 
penduduk yang belum mengemu-
kakan geran agar berbuat demikian 
bagi melengkap dokumentasi.

Menurutnya, memadatkan pe-
rumahan itu akan disusun dari se-
masa ke semasa dan lebihan dari-

pada kawasan berkenaan akan 
dibina rumah rakyat.

"Ia amat bagus kerana wujudnya 
‘win win situation’ di mana Kerajaan 
Negeri dapat membantu penduduk 
yang terbengkalai rumahnya.

"Pada masa sama kita dapat 
membina rumah untuk orang lain 
duduk atau beli dengan kadar ber-
patutan,”katanya.

 
Lima blok pangsapuri retak

 Sikap sambil lewa pemaju me-
nyebabkan Panggsapuri Trompet 
mengalami mendapan dan 
 keretakan serius.

Permasalahan tersebut dikesan 
sejak 2010 sebelum penduduk dia-
rah mengosongkan lima blok pang-
sapuri berkenaan pada 2015.

Sehubungan itu, Kerajaan Ne-
geri bercadang mencari unit rumah 
lain untuk penduduk dengan meng-
ambil kira punca masalah terbabit 
sama ada disebabkan kelemahan 
struktur atau tapak asas.

Amirudin berkata, Kerajaan Ne-
geri dalam usaha membiayai kos 
lebih kurang RM800,000 namun 
sebarang keputusan dibuat berda-
sarkan sebut harga daripada Majlis 
Daerah Hulu Selangor (MDHS).

"Saya rasa Kerajaan Negeri akan 
melihat kos dahulu sama ada ia 
memberi keuntungan atau sebalik-
nya kerana sekiranya kita perbaiki 
tetapi tiada orang tinggal di sini, tia-
da guna juga.

"Kami akan cuba membantu 
kerana difahamkan anggaran dalam 
30 keluarga sahaja yang tinggal da-
lam satu-satu blok yang mempunyai 
80 unit rumah kesemuanya,” kata-
nya.

Beliau bekata demikian selepas 
membuat lawatan ke tapak apart-
ment berkenaan dalam siri jelajah 
tersbebut.

10 buah masjid terima 
sumbangan 

 Sumbangan berjumlah 

Turun padang, tinjau 
masalah rakyat

MOHD RIDZUAN ABU HASSAN

KUALA KUBU BHARU

yang juga terdiri daripada muka ba-
haru, jadi ia perlukan sedikit ma-
sa,"katanya.

Penyandang jawatan tersebut, 
Allahyarham Profesor Shaharuddin 
Badaruddin yang juga Adun Seri 
Setia meninggal dunia pada Ogos 
lalu.

Projek perumahan 
terbengkalai diselesaikan

Sementara itu di Rasa, pendu-
duk menarik nafas lega apabila Ke-
rajaan Negeri sedia membantu 
menyelesaikan  isu perumahan di 
bawah projek pembesaran Kam-
pung Melayu Rasa yang terbengka-
lai sejak 1999.

Pengerusi Majlis Bertindak Ru-
mah Terbengkalai Kampung Mela-
yu Rasa, Mohd Hizam Azmi berkata, 
pihaknya menyambut baik peran-
cangan untuk memadatkan kawa-
san perumahan terbabit.

Menurutnya, Keraja-
an Negeri menyatakan 
kesediaan menyalurkan 
peruntukkan dari segi 
infrastruktur sebanyak 
RM4 juta.

"Sudah berkali-kali 
kami turun naik jumpa 
pihak berkaitan dan al-
hamdulillah, penduduk 
gembira apabila menda-
pat keperihatinan  
 kerajaan.

"Mengenai peran-
cangan memadatkan 
perumahan ini kami te-
rima dengan hati terbuka 
asalkan isu terbengkalai 
dapat diselesaikan,” ka-
tanya.
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 Amirudin melawat tapak projek perumahan terbengkalai di Kampung Melayu Rasa.

RM140,000 disalurkan kepada 10 
masjid dan surau di daerah ini.

Tiga masjid iaitu Masjid Jamek 
Ar Rahimah dan Masjid Lama Hulu 
Yam serta Masjid Jamaatul Amaul 
Husna masing-masing menerima 
sumbangan RM20,000

Manakala lapan surau dengan 
RM10,000 setiap satu diterima Surau 0 setiap satu diterima Surau 
Al Ubudiah Jalan Pejabat 
Soeharto, Surau Nurul 
Iman Bandar Baru Su-
ngai Buaya dan Surau 
Asy Syakirin Bakawali 
Bukit Sentosa 3.

Surau lain adalah 
Surau Kampung Seri Ge-
riang Hulu Bernam, Su-
rau Taman Seri Batang 
Kali, Surau Al Hidayah 
Kesumba dan Surau As-
Sodiqin Taman Kasturi 
Bukit Sentosa serta Surau 
Hayarul Islam Taman 
Seroja Bukit Sentosa.

Penyerahan mok cek 
sumbangan disempur-
nakan Amirudin di Mas-
jid Jamek Ar Rahimah 
Kuala Kubu Bharu.
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Pa

Pangsapuri Trompet  dikosongkan sejak 2015 atas faktor keselamatan.

Amirudin turut merasmikan laluan baru Bas Smart 
Selangor di Masjid Jamek Ar Rahimah Kuala Kubu Bharu. 
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Hasil padi Barat 
Laut Selangor 

dikhuatiri terjejas

MOHD IZZATUL IZUAN 
TAHIR

SABAK BERNAM

Kenal pasti serangan BPB

B eberapa kawasan ta-
naman padi di Barat 
Laut Selangor dikenal 

pasti diserang ancaman pe-
nyakit Hawar Bulir Bakteria 
(BPB) yang dikhuatiri mem-
beri kesan kepada pengelu-
aran hasil tanaman dan kua-
liti padi.

Ahli Parlimen Sungai Be-
sar, Muslimin Yahaya berkata, 

beliau dimaklumkan, Jabatan 
Pertanian sudah mengesan 
kawasan sawah terlibat.

Malah, katanya, ancaman 
BPB dianggap lebih serius 
daripada wabak Hawar Daun 
Bakteria (BLB) pada musim 
tanaman 2016.

"Sehingga kini, penyakit 
disebabkan BPB ini masih 
belum ada pengesyoran da-
ripada Institut Penyelidikan 
dan Kemajuan Pertanian 
Malaysia (Mardi) bagi kawal-
an secara kimia.

"Kita tak mahu hasil padi 
di kawasan Barat Laut Sela-
ngor ini terjejas seperti tahun 
sebelumnya," katanya.

Beliau berkata demikian 
pada sidang media selepas 
Program Hari Ladang Kawa-
san Perkhidmatan Sekinchan 
di Kilang Beras Rakyat Sekin-
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Muslimin (dua kanan) menyampaikan insentif tanaman kepada salah seorang peserta. 

chan, di sini.
Menurut Muslimin, Jabat-

an Pertanian mempunyai 

kaedah tertentu dalam usaha 
menangani ancaman BPB 
daripada terus merebak.

Sehubungan itu, katanya, 
setiap pesawah diminta 
mengikuti prosedur amalan 

pertanian baik dan mengikut 
jadual tanaman.

"Pesawah mesti meng-
ambil langkah berjaga-jaga 
antaranya tidak mengguna-
kan baja berlebihan dan me-
mastikan kebersihan peralat-
an ladang.

"Selain itu, pesawah juga 
mesti memantau pekerja ter-
utama warga asing yang be-
kerja di sawah, selain mereka 
perlu menggunakan benih 
padi sah dan berkualiti," ka-
tanya.

Katanya, pihaknya turut 
melaksanakan kempen kese-
daran kepada pesawah ber-
hubung ancaman BPB yang 
pertama kali menyerang ta-
naman padi kawasan itu.

"Kita harap masalah BPB 
ini dapat dikawal bagi meng-
alak padi," katanya.
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SMK Sungai Besar 
juara tarian tradisional

SABAK BERNAM - Pasukan tarian 
Sekolah Menengah Kebangsaan 
(SMK) Sungai Besar muncul juara 
dan tempat ketiga pada Pertanding-
an Tarian Tradisional sempena Kar-
nival Kebudayaan dan Bazar Kraf 
Sabak Bernam.

Pengurus pasukannya, Mira Az-
nie Mispari berkata, kejayaan mera-
ih tempat pertama itu menerusi 
pasukan A dikenali dengan nama 
'Tip Tap Art Group'.

Menurutnya, pasukan itu terdi-
ri daripada masing-masing lima 
penari lelaki dan perempuan.

"Manakala pasukan B 'Junior Art 
Group' pula terdiri daripada lapan 
penari perempuan meraih tempat 
ketiga.

"Johan pertandingan menerima 
hadiah wang tunai RM500 manaka-
la RM200 bagi tempat ketiga di sam-

ping membawa pulang hamper dan 
sijil penyertaan," katanya.

Mira Aznie berkata, karnival itu 
anjuran Majlis Daerah Sabak Ber-
nam (MDSB) menyaksikan seba-
nyak lima pasukan daripada bebe-
rapa sekolah menengah sekitar 
daerah ini mengambil bahagian.

Katanya, uniknya, majoriti pe-
nari sekolah itu berbangsa cina yang 
mampu memukau persembahan 
menerusi tarian Melayu iaitu Inang 
dan Joget dengan baik menarik per-
hatian juri.

"Daripada lima pelajar lelaki, tiga 
daripadanya adalah pelajar Cina, 
manakala penari perempuan kese-
muanya berbangsa Cina," katanya.

Dua pasukan tarian SMK Sungai Besar meraikan kejayaan pasukan itu meraih 
johan dan tempat ketiga dalam Pertandingan Tarian Tradisional. 
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MDKL, KKKL 
jayakan Program 

Aspirasi Mural

NUR FARHANA ABDUL MANAN

BANTING

Tandas cantik, ceria

T andas Pantai Kelanang yang 
dulunya muram kini beru-
bah wajah apabila Majlis 

Daerah Kuala Langat (MDKL) de-
ngan kerjasama Kolej Komuniti 
Kuala Langat (KKKL) melaksana-
kan Program Aspirasi Mural.

Yang Dipertua MDKL Moha-
mad Zain A Hamid berkata, sela-
in menceriakan kemudahan 
awam itu, program kerjasama 
antara pihak berkuasa tempatan 
(PBT) dan KKKL juga bagi mena-
rik lebih ramai pelancong ke 
 daerah tersebut.

Menurutnya, kepentingan 
menjaga kebersihan kawasan 

Sukarelawan 
yang turut 
serta 
menghasilkan 
mural di 
tandas 
Pantai 
Kelanang.

awam melalui pemeliharaan  pan-
tai sebagai pusat pelancongan dan 
rekreasi bukan hanya terletak di 
bahu MDKL.

"Kerjasama dijalin  antara 
MDKL dan KKKL sejak dua ta-
hun lalu telah menceriakan bebe-
rapa kawasan di daerah ini. Sera-
mai 40 sukarelawan terdiri 
daripada pelajar KKKL terlibat 
selama tiga hari melukis dan me-
ngecat tandas awam di Pantai Ke-
lanang,” katanya.

Beliau berkata, antara objektif 
program bagi mewujudkan suasa-
na ceria dan harmoni sekaligus 

menambah ilmu pengetahuan 
baharu kepada pensyarah serta 
pelajar dalam menghasilkan mural 
yang berkualiti.

Selain itu juga, katanya, dengan 
adanya program secara tidak lang-
sung dapat mendidik masyarakat 
kepentingan menjaga kebersihan 
kawasan pantai dan tidak melaku-
kan sebarang aktiviti vandalisme.

"Mural dihasilkan bertema 
pelancongan dan pengembaraan 
memandangkan daerah Kuala 
Langat ada Pantai Morib, Pantai 
Cunang dan juga Pantai Kelanang.

"Selain itu daerah ini juga ter-

kenal dengan pelbagai kawasan 
tarikan pelancongan seperti akti-
viti sukan ekstrim paragliding di 
Bukit Jugra;  Muzium Insitu 
Jugra; Istana Bandar; Taman Re-
kreasi Paya Bakau Sijang-
kang; Kaum Mah Meri Pulau Ca-
rey; litar go-kart,  ‘pocket bike’ dan 
banyak lagi.

"Saya harap kerjasama orang 
ramai supaya  bersama-sama 
MDKL menjaga kebersihan serta 
pelihara kawasan pantai dengan 
tidak membuang sampah merata-
rata serta tidak melakukan aktiviti 
vandalisme,” katanya.
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SHAH ALAM - Kerajaan negeri Melaka men-
jadikan Selangor sebagai rujukan dalam pe-
nubuhan Jawatankuasa Mengenai Keupaya-
an, Kebertanggungjawaban dan Ketelusan 
Melaka (Melcat).

Speaker Dun Melaka, Omar Jaafar berka-
ta, pengalaman Selangor sebagai negeri maju 
dan kehadapan dijadikan panduan Melaka 
untuk memperkasa peranan Dun. 

Menurutnya, Melaka diarahkan untuk 
membentuk mekanisme kawalan untuk pen-
tadbiran kerajaan negeri.

"Selangor sebagai negeri contoh dan ke 
hadapan telah melaksanakan pelbagai pem-
baharuan termasuk Selcat yang boleh digu-
napakai di Melaka," katanya ketika mengetu-
ai kunjungan hormat Dun Melaka ke Dun 
Selangor, semalam.

Kunjungan beliau diiringi Timbalannya, 
Dr Wong Fort Pin dan pegawai-pegawai di-
sambut Speaker Dun Selangor, Ng Suee Lim.

Dalam pada itu katanya, Melaka ke arah 
meningkatkan perkhidmatan informasi lebih 
canggih dan terbuka untuk rakyatnya berpe-
ranan sebagai semak dan imbang.

Melaka contohi Selangor bentuk Melcat

Suee Lim (tujuh, kiri) terima kunjungan pegawai Dun Melaka diketuai Speakernya, Omar (enam, kiri).

"Kita tertarik dengan penerbitan penyia-
ran TV Selangor sebagai ruang penyaluran 
maklumat membuktikan ketelusan pentad-
biran dan perkembangan semasa. Tak mung-
kin rakyat boleh berperanan sebagai semak 
dan imbang yang baik jika tiada maklumat 
mendalam mengenai pentadbiran.

"Kita alukan kritikan tapi biarlah konstruk-
tif dan membina yang akhirnya memberikan 
manfaat kepada rakyat," katanya.

Suee Lim berkata, Melaka adalah negeri 
kelima mengadakan kunjungan ke  Selangor 
untuk berkongsi pengalaman dan pembaha-
ruan yang dilakukan sejak 2008.

Selangor sebagai 
negeri contoh 

telah melaksanakan 
pelbagai pembaharuan 
termasuk Selcat yang 
boleh digunapakai 
di Melaka." - Omar
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Aliran trafik terjejas, banyak aduan kes pokok tumbang
KLANG - Hujan disusuli ribut 
kuat memusnahkan harta benda 
awam dan pokok tumbang kira-
kira jam 2.30 petang semalam 
menjejaskan aliran trafik di ban-
dar ini.

Ketua Jabatan Siasatan dan 

Penguatkuasaan Trafik Selangor, 
Superintendan Azman Shariat ber-
kata, lencongan ke Taman Seratus 
terus ke Jalan Batu Tiga Lama dila-
kukan susulan insiden pokok tum-
bang di Bulatan 100.

“Jambatan Musaidin dari arah 

Klang Selatan ke Klang Utara dan 

 

Jalan Meru Batu 1 dibuka satu lorong  

  

berikutan pokok tumbang,” kongsi-
nya mengenai pemantauan terkini 

 

Keadaan lalu lintas daerah Klang 

 

Utara.
Katanya, pihak trafik sedang 

 

mengawal lalulintas sementara 
kerja-kerja pembersihan dilakukan 
oleh Majlis Perbandaran Klang.

Sementara itu, sumber dari Ba-
lai Bomba dan Penyelamat Sungai 
Pinang memaklumkan, sekurang-
kurangnya lapan aduan pokok tum-

bang diterima di Jalan Meru, 
Kapar, Bulatan 100 dan Bandar 
Baru Klang.

“Pokok tumbang di Bulatan 
100 menghempap dua kendera-
an, namun tiada kemalangan 
jiwa,” katanya.
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Tiada kilang proses sisa 
plastik dibenar operasi

SHAH ALAM - Kerajaan nege-
ri tidak pernah memberi kebe-
naran kilang memproses sisa 
plastik beroperasi di Selangor 
melainkan ia melepasi peni-
laian kesan kepada alam seke-
liling (EIA).

Menteri Besar, Amirudin 
Shari berkata, justeru Kerajaan 
Selangor akan menghantar 
surat kepada Kerajaan Perse-
kutuan bagi mengharamkan 
kemasukan sisa plastik secara 
pukal yang mendatangkan ke-
san buruk terhadap rakyat di 
negeri ini.

Menurutnya, tindakan itu 
berikutan operasi kilang mem-
proses sisa plastik akan men-
jejaskan kualiti hidup rakyat 
dan alam sekitar.

“Saya sudah nyatakan se-
cara jelas tidak benarkan 
mana-mana kilang kitar semu-
la plastik beroperasi, melain-
kan ia melepasi penilaian EIA 
atau melalui pihak berkuasa 
berkaitan.

“Oleh itu, kita akan hantar 
surat kepada Kerajaan Perse-
kutuan menerusi kementerian 
berkaitan supaya tidak lagi 
membenarkan kemasukan 
ini,” katanya seperti dipetik 
portal berita SelangorKini.

Beliau berkata demikian 

AMIRUDIN

dalam Majlis Perasmian Fes-
tival Al-Quran dan Kesenian 
Islam, di Kompleks Seni Islam 
Antarabangsa Selangor, di sini, 
kelmarin.

Terdahulu Amirudin dila-
por berkata kerajaan negeri 
tidak pernah meluluskan ope-
rasi pemprosesan semula sisa 
plastik, sebaliknya  memak-
lumkan ia di bawah bidang 
kuasa Kerajaan Persekutuan.

Beliau berkata, kemasuk-
an itu bukan biasa, sebaliknya 
membabitkan pukal besar dan 
perlu mendapat kelulusan da-
ripada pihak berkuasa negara 
seperti Jabatan Kastam Diraja 
Malaysia.

“Langkah awal adalah  ti-
dak benar ia masuk,” katanya.
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SAM diperluas ke 34 lokasi

S ebanyak 34 lokasi baha-
ru dikenalpasti bagi 
memperluaskan lagi 

program Selangor Agro Market 
(SAM) di negeri ini. 

Exco Infrastruktur&Ke-
mudahan Awam, Pemodenan 
Pertanian & Industri Asas Tani,  
Izham Hashim berkata, pro-
gram kolaborasi antara Lem-
baga Pemasaran Pertanian 
Persekutuan (Fama) dengan 
kerajaan negeri dimulakan 
awal tahun ini dengan pelak-

sanaan sebanyak 87 lokasi di 
sembilan daerah seluruh Se-
langor dengan nilai jualan se-
banyak RM3.5 juta. 

Beliau berkata, susulan 
sambutan yang diterima sa-
ngat menggalakkan, pihaknya 
melihat terdapat keperluan 
untuk menambah lokasi ini 
bagi memastikan pengguna 
mendapat produk segar dan 
juga produk industri asas tani 
secara terus. 

“Susulan sambutan yang 
bagus,   malah jualan pun 
memberangsangkan jadi kita 
dah teliti 34 lokasi lagi yang 
dikenalpasti berpotensi. 

“Lokasi tersebut melibat-
kan lapan di Petaling,  lima di 
Klang dan masing-masing tiga 
di Kuala Selangor, Sabak Ber-
nam, Hulu Selangor, Gombak, 
Hulu Langat, Kuala Langat dan 
Sepang,” katanya pada sidang 
akhbar selepas Seminar Ga-

lakan Pasaran Antarabangsa 
Agropreneur Selangor 2018 di 
Wisma PKPS,  semalam.

Menurutnya, ia bakal 
menjadikan keseluruhan lo-
kasi SAM di negeri ini seba-
nyak 121 menjelang 2019.

“Setakat ini, program SAM 
kita buat secara mingguan... 
tapi akan lihat untuk buat se-
cara bulanan serta besar-
besaran akan datang. 

“Selain program itu, kera-
jaan negeri dan Fama turut 
kenal pasti ruang-ruang lain 
untuk memasarkan produk ini 
kerana kita tak boleh fokus 
pada satu cara saja, “ katanya. 

Turt hadir pada majlis Ke-
tua Pengarah Fama, Datuk 
Ahmad Ishak, Pengarah Fama 
Selangor, Datuk Abdul Ghariff 
Ramin dan Angkasawan Ne-
gara merangkap Penaung 
Arda Niaga Sdn Bhd, Datuk Dr 
Syeikh Muszaphar Shukor 

Mudahkan 
pengguna 

dapatkan produk 
segar secara terus

HASNIZA HUSSAIN

SHAH ALAM

Headline SAM diperluas ke 34 lokasi
MediaTitle Sinar Harian
Date 02 Oct 2018 Color Full Color
Section Selangor & KL Circulation 160,000
Page No 17 Readership 509,000
Language Malay ArticleSize 309 cm²
Journalist HASNIZA HUSSAIN AdValue RM 5,271
Frequency Daily PR Value RM 15,812



Izham (kiri) 
mendengar 
penerangan 
daripada 
Abdul Ghariff 
(dua, kiri) 
berhubung 
produk yang 
disediakan di 
reruai 
seminar,  
semalam.

Sheikh Mustpha. 
Sementara itu, Izham ber-

kata, seminar kali pertama 
dianjurkan bersama Fama  itu 
menjadi platform terbaik un-
tuk berhubung terus dengan 
usahawan dalam beri perkhid-
matan yang bersesuaian de-
ngan kehendak pasaran dunia. 

“Kita sediakan kursus, sim-
posium dan bengkel yang akan 
dibuat secara berturutan pada 
masa akan datang bagi me-
ningkatkan kemampuan in-
dustri asas tani khususnya 
usahawan dalam mendepani 
cabaran dan meningkatkan 
hasil jualan mereka. 

“Antara kaedah yang kita 
buat menerusi seminar ini 
adalah saringan produk bagi 
mengenalpasti keperluan me-
reka dari segi kualiti, pem-
bungkusan serta paling pen-
ting persijilan agar mereka 
dapat melihat hala tuju produk 
mereka, “ katanya.
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Afternoon downpour wreaks havoc in Klang 
By ALLISON LAI 
allison@thestar.com.my 

KLANG: An afternoon torrential 
downpour wreaked havoc in the 
royal town, with vehicles damaged 
by fallen trees and branches. 

At least three cars were damaged 
in Taman Berkeley here during the 
2.45pm incident yesterday. 

And it was a close shave for clerk 
Nordin Ahmad, who had to step on 
the accelerator to avoid a falling 
tree. 

"I heard a few loud cracks as I 
was driving along Jalan Pekan Baru 
to meet a friend nearby. 

"Then I saw a big tree toppling 
over' on my left. It happened so fast 
that all I could think of was to 
increase the speed. 

'If I had not stepped on the pedal, 
I could have ended up dead under 
the tree in my car," said the 41-year-
old when met at the scene. 

Although he managed to escape 

unhurt in the harrowing incident, 
Nordin said half of the roof of his 
Nissan Almera was dented and his 
front windscreen cracked from the 
impact of falling branches. 

Retiree- Seah Ah Hooi, whose 
Perodua Myvi was parked right 
next to the fallen tree, said she had 
just refurbished her car a month 
ago. 

"I got the engine and other parts 
fixed and even got a new set of 
tyres. 

"But I'm thankful that I was not in 
the car when it happened," said the 
67-year-old. 

As at press time, the stretch on 
Jalan Pekan Baru was still off limits 
to vehicles as firemen battled 
against time to attend to similar 
incidents throughout Klang. 

It is learned that more than 20 
areas were affected by fallen trees 
and branches following the heavy 
downpour, which started at about 
2.15pm. 

Cleaning up: Workers clearing fallen trees and branches near Bulatan 
Seratus in Klang. 
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Critical equipment replacement works at Sungai Semenyih | 
Water Treatment Plant to improve water supply service 

Syarikat Bekalan Air Selangor Sdn 
Bhd (SYABAS), a member of 
Pengurusan Air Selangor Sdn Bhd 
Group, would like to inform that 

equipment replacement works at Sungai 
Semenyih Water Treatment Plant (WTP) 
will be carried out on 9 October 2018 for 
a period of 12 hours. The repair works 
will result in total plant shutdown. 

As such, several areas in Petaling, 
Hulu Langat, Kuala Langat and Sepang 
will experience temporary water supply 
interruption. The recovery period of water 
supply, after the plant resumes operation, 

will vary from one area to another 
depending on the geographical location 
and altitude of customers' premises. *See 
list of areas and interruption period in 
the table below. 

A total of 7 Local Service Centres will 
be set up throughout the water supply 

interruption period. 
Customers are advised to store sufficient 

water before 9 October 2018. For more 
information and current updates, kindly 
visit our website at www.syabas.com.my, 
Facebook "Air Selangor", Twitter @air_ 
selangor and "Air Selangor" application. 
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SELAYANG LOCAL DRAFT PLAN 
All residents, landowners and 
stakeholders in Selayang are invited to 
submit their input on the Selayang 
Municipal Council (MPS) Local Draft Plan 
(replacement) 2030 from now until Oct 
15. Those interested can fill out the 
forms at Menara MPS, Persiaran 3 
Bandar Baru Selayang or email 
rancangantempatan2030(a)mps.gov.my 
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By KATHLEEN MICHAEL 
kathleen@thestar.com.my 

SUBANG Jaya Municipal Council's 
(MPSJ) plan for 2019 is to reduce 
spending on management and 
increase the expenditure for devel-
opment, says its president Noraini 
Roslan. 

To help realise that plan, a spe-
cial discussion was held by MPSJ 
with residents committees (JKP) in 
areas under its jurisdiction to 
brainstorm for ideas on utilising 
the council's 2019 budget. 

Called the Lab Budget, those who 
attended the session were briefed 
on the council's expenditure trend 
from 2013 and its estimated reve-
nue for next year. 

MPSJ Treasury Department 
director Mohd Fadzil Mahat said 
the council estimated a total 
revenue of RM303.96mil next year 
and there would be a balanced 
budget, where the revenue 
collected will be spent fully, which 
means there would be no surplus 
or deficit. 

Fadzil explained the council's 
source of revenue yearly, and 
where and how the money was 

Spending more on development 
MPSJ gets residents involved in 2019 budget draft through special discussion 

Residents living in areas under MPSJ sharing their thoughts and ideas on ways to utilise the council's 2019 budget 
during a special discussion. 

allocated over the years. 
On the lab session, Noraini said 

it was required by the state that 
local councils engage with resi-
dents to gather ideas and opinions 
for the budget draft. 

She said the discussion and ideas 
collected were for the benefit of the 
future generation. 

"Before this, the budget was 
decided by the local council with-
out input from residents on where 
money should be allocated or if 
residents' needs were met. 

'Together, we will think of ways 

that will benefit the people," she 
added. 

Noraini was hopeful that resi-
dents would also contribute ideas 
on ways the council can increase 
revenue. 

She informed residents that the 
state instructed local councils to 
allocate no less than RM2mil for 
the community to fulfil their needs. 

"Residents should voice their 
concerns or identify projects to 
undertake using the allocation 
given," she said. 

Overall, Noraini said the goal for 

2019 was to make Subang Jaya a 
sustainable, smart and women-
friendly township. 

The ideas and opinions collected 
dining the session would be noted 
and changes to the draft made 
where necessary. 

The budget will be discussed in a 
council meeting and later submit-
ted to the state government by Oct 
12. 

Surveys on development, 
happiness level and women-
friendly programmes are available 
on the council's website. 
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阿茲敏柔州領先827票 

拉菲茲團隊 

報導•吳振威 

(新山1日讯）柔 

州公正党改选，选前 

备受看好的署理主席 

候选人拉菲兹团队大 

热倒灶，有可能会冲 

拉菲兹团队竞选公青团团长的新山区 

国会议员阿克马，显然并没有在柔州党 

选中占优势，目前票数是阿菲夫810票、 

阿克马717票。 

据党内消息指出，在选前的预测，相 

较公正党原任署理主席阿兹敏派系，大 

家普遍看好拉菲兹派系将获胜。 

但昨日出炉的成绩，拉菲兹及阿兹敏 

派系人马在柔州24个区部改选中，各获 

12个区部获胜，但在的票数上，阿兹敏 

领先对手拉菲兹。 

消息指出，拉菲兹的强区在吉打、槟 

击接下来在其他州属 

举行的党选。 

柔州公正党最新投票结果，署理主席 

候选人拿督斯里阿兹敏阿里以827张多 

数票，领先拉菲兹；阿兹敏共获5852张 

票，拉菲兹获5025张票。 

柔州是继槟城后，第二个开票的州 

属，阿兹敏在槟州的得票数，也同样领 

先拉菲兹。 

柔各獲勝12區部 

属于阿兹敏阿里派系的阿菲夫和哈尼 

扎，也分别在公青团团长和妇女组主席 

票数上，处于领先的位置。 

城、森美兰及柔佛州，而党选之所以会 

选择在这些区先开打的原因，就是为了 

要提振士气。 

然而，从开票结果来看，在拉菲兹强 

区的槟城及柔佛得票率，都由阿兹敏领 

先 

°同时，虽然吉打的投票已作废，但据 

消息指出，阿兹敏派系在吉打的得票数 

也是领先对手。 

随著连串的打击，相信会冲击拉菲兹 

接下来在数个州属的选情。 

消息指出，出现这样的结果，相信是 

党内希望出现一股可制衡党主席拿督斯 

里安华的力量。 
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賽依布拉欣 
兹敏派系在柔州数个大票仓，皆有所斩获，并 

PHJ将拉菲兹团队的大将，即礼让区国会议员赛依 

布拉欣拉下马。 

消息指出，阿兹敏派系在选举前，并没信心可以 

在柔州获胜，因此，策略将火力锁定在几个主要票 

仓，包括地不佬、礼让、苔株巴辖、古来及埔莱区 

部。 

这4个区部的票数以古来3881人最多，地不佬3279 

人、礼让3263人、苔株巴辖2659人及埔莱1962人，5 
ia|7 h SS{rqr)Q/ 

其i，iSli敏团‘人马，在除埔莱区部以外的以 

上4个区部都获胜。 

当中，以礼让区部表现最令人鼓舞，原任区部主 

席张发虎捍卫职位，并将赛依布拉欣拉下马，后者 

也在拉菲兹团队竞选最高理事。 

另外，顶著国会副议长光环的荅株巴辖区国会议 

员拿督莫哈末拉昔，也以天兵姿态，为阿兹敏团队 

夺下苔株巴辖区部。 

•中实 
賽失力 
依利° 

布， 

拉有 
欣损 
在拉 
»• / I I 
党非 
选茲 

•团部 
莫队° 

阿弓 
兹 
敏区 
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•柔州公正党选举结果，预料将冲击拉菲茲团队在接下来数场州属选举的胜算。 
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八年国家人权委员会发布的《马来西亚校 

~7园霸凌》报告指出，2012至2015年统计 

的校园霸凌事件超过1万4000宗，而201 4至 

2016年还增加了620宗。如此看来，霸凌的恶 

行似乎在大马靡然成风，并且持续恶化》更残 

酷的事实是，受害者即使长大成人，也难以摆 

脱心理的阴影。 

目前，肢体霸凌最为常见，网络霸凌也渐渐 

成为棘手的课题。根据马来西亚网络安全的统 

计数字，2016年共接获338宗投报案件，但这 

只是整体真相的冰山一角“ 

马来西亚卫生部曾于2016年披露，国内每5 

名学生当中，就有一人罹患精神疾病。眼看校 

园霸凌事件节节攀升，未来国内学校及高等教 

育学府，势必在学生的精神状况方面，面临吏 

严峻的挑战“ 

梳邦英迪国际学院（INTI)行政总裁林诗韵 

博士分析：“校园霸凌变得更加残酷，中小 

学及大专院校传出的言语霸凌事件，也日益普 

遍。扣帽子、谩骂及说人闲话，常被人看作是 

幼稚的行为，但这足以把受害者推向自我封闭 

的死角，如果再不加以理会，则有可能导致更 

严重的情绪和精神问题。其实，正因我们紧密 

地生活在一起，人与人之间的情谊，可用多种 

方式表达，所以更要留意霸凌的形成，谨言慎 

行。毕竟，言语和行动的力量强大，足以对不 

同的人产生迴异的影响。” 

梳邦英迪国际学院的英国赫特福德大学 

(University of Hertfordshire)课程中心以及 

学生服务处，认为有必要进一步提高大众对这 

社会问题的警觉，因而策划了长达一星期的系 

列活动，邀得梳邦再也区州议员黄美诗主持开 

幕，也邀请雪州苏丹公主东姑拿汀巴杜卡查^ 

莎发表重要演说。值得一提的是，公主也是 

#StandTogether反霸凌运动的提倡者。 

黄美诗致词时强调去污名化的重要性，即每 

当有人面临霸凌而前来求援时，就不应遭受异 

样眼光，且要让受害者明了他们并不是孤军抵 
抗° 

她以自己在中学时期的亲身经历，强调社会 

大众应该在霸凌事件上，仗义直言，一旦情况 

恶化到难以负荷的地步，就不应该羞于寻求帮 

助和辅导。至于那些掌权者，则应时时对旁人 

提供援助，赋予他人强大为量。 

...•滅;赢為办.... 

•梳邦再也区州议员黄美诗（中）与英迪国际大学和学院首席营运员陈 

玲娜（前排左五)，联同主办反校园霸凌运动的学院职员合影。 

中学生有必要了解霸凌 

AUSJ 13区国民中学一名学生，在反校园霸凌 

运动话剧比赛中演出》 

在活动中，多所中学派出学生 

参与话剧比赛，分别来自吉隆坡 

Alnoor国际学校、USJ 13区国民 

中学等，透过话剧表演，表达他们 

对霸凌的想法。 

此外，来访的中学生也参与一场 

题为“打击青少年之间的霸凌行 

为”座谈会。主讲者包括马来亚大 

学心理治疗师顾问及诊断师Diana 

Lea Baranovich Shoup副教授、 

Empower Malaysia研究及资源开 

发专员陆云杰（Declan Locke)� 
梳邦再也警区总部刑事调查组查 

案主任Mohd Azimi Azman警长， 

以及曾经在青少年时期遭遇霸凌 

的201 6年雪州地球小姐Joanna 
Joseph° 

林诗韵博士指出，“希望通过座 

谈会及多场专题讨论会，一并讨论 

网上的两性暴力问题，研究对抗霸 

凌的防卫机制，使学生更深入了解 

霸凌课题，点出加害者、受害者、 

家庭以及广大社会所受的影响。” 

至于姐妹校区森州汝来英迪国际 

大学，也把握机会邀请妇女、家 

庭与社会发展部副部长杨巧双，为 

“全天候快乐”辅导意识运动开 

讲。此运动旨在协助学生培养韧度 

和自信，以应对日常生活的需求、 

挑战和压力，同时也专注讨论应对 

机制，例如辅导、正念的培养、催 

眠、沙箱疗法以及表现艺术等》 

英迪国际大学的文科与语f中 

心主任Phawani Vi_jayaratnam副教 

授总结说：“我们要让学生了解， 

无论他们经历什么事，希望一直都 

在，也总有人愿意从旁协助并扶持 
他们。” 
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雪大臣：處理水源污染事件 

mmimm 
(八丁燕带1 

日讯）雪州大臣 

阿米鲁丁就州政 

府在处理水源污 

染事件杈限有 

限，建议雪州政 

府修订相关法 

令，赋予州政府有权限对付污染水 

源的罪魅祸首。 

他认为，现今时候全面探讨水源污染的 

课题，若是发生意外而导致水源被污染， 

确实无法避免，但是很多时候水源污染是 

人为造成。 

他说，雪州已经多次面对水源污染问 

题，导致雪州人民面对断水困境，污染的 

肇事者应该面对更重的惩罚。 

他坦言，污染课题一般是原因环境$令 

(,\kta Alam Sekitar )调查，由环境局 

起诉相关人士。 
“希望能获得一些权限，对付污染水源 

的罪魁祸首，这需要修订法令。” 

巴生河清理3萬噸垃圾 

他提及2013年和2014年的落实的配水制 

度，以及去年士毛月河被污染，对广大人 

民造成影响，包括住宅区、工业区和经济 
发展。 

他昨午出席雪州第14届世界河流曰活 

动时向媒体如是指出。出席嘉宾尚有雪 

州行政议员依兹汉、雪州水供管理机构 

•阿米鲁丁（右）出席雪州世界河流日活动，了解水源被净化后成果。 

(LUAS)总监哈欣等。 

今年的活动是在八丁燕带甘榜汉都亚蓄 

水池举行，阿米鲁丁认为此地点能成为生 

态旅游的景点，同时能举办教育和运动项 

目。 
另外，根据雪州大臣机构数据，从2015 

年开始，巴生河已被清理了 3万吨垃圾， 
这是巴生河旅游和河流发展的第一阶段工 

f乍。 
@可米鲁丁指出，雪州有819条河，有T个 

河流域，分别是雪兰莪河、冷岳河、安南 

河、登宜河、巴生河、毛糯河和雪邦河， 

其中以巴生河污染程度最严重。 
“目前巴生河的水闸、支流被装上48 

个‘Mini Log Boom'，栏截垃圾流向河 
流 ，， 

也说，着州有190块河流保留地沦为非 

法垃圾场，继而引发河流污染事件，州政 

府也必须承担庞大开销善后，一旦河流 
被人为因素污染，广大人民会一起‘受 
罪’。 
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巴生河污染程度最严重。（档案照) 

.欣指出，今年截至8月，当 

±.j-U局已经接获27宗关于河流污 

染的投诉，原因包括垃圾污染、 

工业或禽畜业的毒素垃圾污染。 

他谴责弓I发河流污染的人自私 

和没有爱护河流的意识，没有顾 

忌水源被污染后，衍生的问题影 

响甚广。 
他引述一些旧文草，指60年代 

的污染源头是工业发展，如橡胶 

厂、棕油厂，来到90年代则是制 

造业。 

他说，当局会与相关单位，如 

地方政府、土地局、水利灌溉 

局、环境局等通力合作，根据各 

自的权限处理河流被污染的事 

宜。 

結合儲存河水系統 

應付水供問題方案 
一“蓄水池泵水 

U—| 行动” （0 p e r a s i  

Pengepaman Air Kolam 

Alternatif,简禾尔 

OPAK)开销太高，藝杯丨 

政府改以“结合储存河 
水系统” (0RS)作为应 

付水供问题的方案。 

阿米鲁丁指出，雪州 

政府采用泵水的方式将 

甘榜汉都亚蓄水池的水 

输往滤水站，但是此做 

法开销非常高，从2014 

年至今已耗资4300万令 

口°他说，当河流水位低 

的时候，就从蓄水池供 

应水给雪兰莪河第2期和 

第3期滤水站（SSP2� 

SSP3)，维持雪州的水 

供平稳。 

~他当年州政府逼 

于无奈落实配水时，， 

从汉都亚蓄水池每曰输 

送90百万公升净水去雪 

兰莪河。 
“加上其他蓄水池的 

帮助，每曰共输送900百 

万公升水到雪兰莪河， 

成功缩短配水的期限， 

这方案也应付了 2016年 

的艾尼诺（El-Ni_no)现 
免 ” 

他说，直至201T年， 

每曰供水量已增至1700 

百万公升，但鉴于开销 
过高，才以“结合储存 

河水系统”取而代之。 
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(吉隆坡1日讯）妇 

女、家庭及社会发展部 

副部长杨巧双认为，在 

现今社会，女性遭公开 

鞭刑并不恰当，鞭答刑 

罚仅适用于处罚犯下强 

奸罪行或性罪案的犯 

人。 

“目前只有对性罪犯施鞭 

刑罚不存争议。” 

她今日出席“畅所欲含， 

房里的大象”觉醒运动后， 

针对反贪会日前提出鞭打涉 

及贪污人士的建议，如何看 

待涉贪女性被鞭笞的看法时 

这么说。 
“有关反贪会的建议将带 

入内阁讨论，至于修正法案 
事宜需在国会进行辩论。” 

她说，社会仍有许多课题 

待解决，比如女性卖淫和单 

亲母亲在抚养孩子时面对种 

种问题，其中卖淫活动因贫 

困而起，我们需深入了解有 

关问题，并尽早介入，避免 

问题发生。 
另外，杨巧双说，我国正 

面对人口老化问题，预计我 

国在2030年将有15 .37。人口 

是老人，届时安宁疗护服务 

的需求也会增加。 
“人们总想要为家人争取 

最好的设施，或只关心对自 

己有利的事情，却拒绝在社 

女性公M鞭刑 
楊巧雙：僅適於處罰性罪犯 

安周 
5S? 安中 

区建立疗养院和幼儿园等， 

许多州议员反映，接获民众 

投诉，指不喜欢救护车警 

笛、小孩子喧哗的声音、忌 

讳单位曾有死者居住，影响 
房价等。” 

卯%幼兒園沒註冊 

她指出，若要提供长者和 

小孩最佳的照顾，支持在社 

区成立疗养院或幼儿园等设 

施的人士需发声，并与社区 

接洽沟通。 
“国内90。。幼儿园没有向 

当局注册，是因为前者通常 

无法获得社区的同意而无法 
注册。” 

她提到，针对陪月中心的 

管制仍有待加强，并透露部 

门正与卫生部讨论此事。 
杨巧双也宣布部门拨出1 

万令吉给予大马临终关怀协 

会，以7K支持。 

出席者包括大马临终关怀 

协会主席拿汀周怀琳。 

痛 

護 
應 
納 

系 

•周怀琳（左）将纪念品赠送给杨巧双。 

怀琳说，我国每年 

有5万6000人寻求 

安宁疗护服务，唯只有 

10%病人获得该服务，因 
此希望各界能投入更多 
资源，将该服务纳入国 

家医疗保健体系。 
“国人越来越长寿， 

安宁疗护服务需求随之 

上升，我们不能忽视这 
需求，期许该服务有朝 
一曰普及化。” 

她说，“畅所欲言， 

房里的大象”觉醒运 

动，旨在促进病危患者 

与家属的对话，希望透 

过大象雕像，可让患者 

向家属或看护人表达自 

己心中的感受。 
房里的大象是英语谚 

语，意思就是房间里的 
人们对房内一头大象视 
而不见。隐喻一些明 

显，但人们选择视而不 

见的事情。 

配合世界癌症大会， 

由我国艺术家尤索夫设 

计的10座大象雕像从今 

曰起至本月14日在吉隆 

坡城中城（KLCC)公园 

展出。 
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(吉隆坡 

1曰讯）F G� 
控股（F G V ， 

5222，主要板 

种植）宣布， 
有2位董専双 

双辞基，同时委任拿督奥曼 

欧马为董事，即日生效。 

该公司向马证交所报备， 

今年60岁的拿督阿都甘尼， 

加入公司37年后，毅然辞去 

非独立非执行董事职位。 

FGV控股非独立非执行董事 

兼阿都甘尼的代董事，即拿 

督慕占米尔也辞职。 

2董事辭職 

FGV控股委新董事 
至于今年59岁的奥曼欧 

马，则受委为非独立非执行 

董事，取代阿都甘尼的职 

°奥曼欧马曾是新加坡上 

市公司豪利控股（0 x 1 e  y 
Holdings )总执行长，也 

曾担任雪州经济发展机构 
(PKNS)总经理。 
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(吉隆坡1日讯） 

金务大（GAMUDA， 

5398,主要板建筑） 

由盈转亏，加上建筑 

业务盈利具下行风 

险，券商下调财测和目标价，拖 

累股价全日走低。 

金务大以3.27令吉开盘，下滑 

9仙，早盘跌15仙或4 .5。。至3 .21 

令吉，休市暂挂3. 25令吉，滑 

落11仙；半日成交量281万2300 

股。该股闭市报3. 28令吉，跌8 

仙，成交量550万900股。 

@公司截至T月底2018财年末 

季亏1亿108万令吉。不过，如 
果排除“一次性”因素，如脱售 

雪州水务公司（简称SPLASH)所 

面对的亏损（3亿令吉），金务 

大年初至今净利为8亿1830万令 

吉，仍符合大众投资研究的预 

测。 

另外，考量到政府合理化降低 

捷运第二干线(MRT2)的工程， 

以及有待相关宣布，联昌投银研 

究认为建筑业务盈利可能具下行 

风险。 

建築業務盈利存下行風險 

金務大評級財測遭砍 
基于较低的建筑赚幅，及少了 

雪州水务公司的贡献，联昌投银 

研究将金务大2019至2020财年每 

股盈利预测下调介于14°。至2T工之 

间。 

该行说，金务大旗下金务大水 

务（Gamuda Water)因调整营运 

与维护（0&M)合约，也将拉低 

水业务的盈利。 

联昌投银研究维持该股“减 

持”投资评级，目标价从3.10令 

吉，下修至3.05令吉，反映更高 

的贷款。 

• 
券商 目标价 

(令吉） 

• 
券商 投资 

评级 

目标价 

(令吉） 

s银研究 減持 3.05 
大马: s资银行 守持 3.41 
MIDF证券研究 垃 3.15 
大众: 殳资研究 =1立 3.80 

肯纳彳 各证券研究 跑臝大市 4.30 
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卞安裝流量錶濾水站停運作 

(吉隆 

坡1日讯） 

雪州4个 

县476个地 

区于本月9 

日面对断 

水，受影 

响用户达 

34万2908名，断水时限分別是 

30至72个小时。 

配合士毛月河滤水站第1至5线 

于本月9日安装电磁批量供应率 

(Bulk Supply Rate )的流量.表 

(Flow Meter)工程，因此滤水站 

需停止运作，受影响用户受促储存 

足够的水供。 

受影响的县有八打灵、乌冷、雪 

邦和瓜冷，不同的地区的断水时限 

是30至72个小时，部分地区会在短 

期内恢复水供，而一些地区最迟会 

在本月12日恢复水供。 

雪州水供管理有限公司 

Selangor )分配组圭任萧咏和在记 

者会上指出，基于士毛月河滤水站 

的流量表已长达20年不曾更换而需 

要进行提升，而这项提升工程也是 

减少无效益水的其中一项计划，因 

此该公司将在来临的9日更换滤水 

站的流量表。 

他指出，整个工程耗时约12个 

小时，而国家水务服务委员会 

(SPAN)也已批准上述的安装工 

程，而工程原本是在本月2曰启 

动，惟最终展延至下周，而该公司 

也陆续发出断水的通知给受影响的 

用户。 

萧i永和指出，每个地区都会分阶 

段恢复水供，而最迟的地区会在12 

曰的早上9时恢复。 

安排水槽車及服務中心 

t咏和指出， 
会安排水槽车、大型水槽车、 

在断水期间，该公司将 

蓄水 

槽，以及启动一站式服务中心。 

他说，他们将安置80个蓄水槽在合适 

的地点，主要是在公寓和组屋单位，而 

人群集中的地方，包括学校、卫生诊所 

和清真寺会有蓄水槽。 

他也希望民众节省用水，而断水期间 

可将储存的水供作为主要的日常用途， 

至于洗衣服等可在水供恢复供应后进 

行。 

他说，他们也会联系当地的居民代表 

和人民代议士，以寻•求他们的协助。 

雪州水供管理有限公司公关主任阿都 

拉奥夫指出，一站式服务中心在本月9曰 

的早上9时就会立即投人服务，服务中心 

将会24小时为民提供谘询服务。 

雪州水供公司救助电话： 

申请水槽车：SMS Tanker〈名字〉〈地 

址〉发送至15300 

投诉：WhatsApp 至 019-281 

6793/019-280 0919 

了解水供状况：可浏览www • syabas • 

com.my、面子书 AirSelangor、推特 

®air_selangor或透过智能手机下载 

"Air Selangor"、联系总部电话：03-

20885400 

•萧咏和（左起）和阿都拉奥夫召开记者会，讲解本月9日 

分面对的断水详情。 

一站式服務中心 
地點 

八打q 3 丁3m3门 Rekcegsi Wawasan, Persiaran W3W3S3门， 

Puchong�Pusar Perdagangan Seri Kembangan, 
Jalan PSK 9，Seri Kembangan�Rumah Pam Taman 
Equine, Persiaran Pinggiran Putra, Seri Kembangan 

1 靠近Masjid Al-Hasanah, Persiaran Usahawan Sek 9, 

Bandar Baru Bangi 

雪 2 Masjid Taman Putra Perdana Puchong�Putrajaya 
Sentral Presint 7 Putrajaya 

瓜厂 1 Jalan Palas 10, Taman Dato Hormat Telok Panglima 

Garang 
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]讯）金山路（Jalan k 
rtamas)故障多个月 -�‘‘ 

(加影1日 

Cheras Hartamas)故障多个月 

的街灯终于修好了，而满目疮 

痍的道路也铺了一部分。 

金山花园（Taman Cheras Hartamas)前 

方的金山路能衔接蕉赖一加影大道（Grand 

Saga)，平日车流量甚高。 

不过，金山路处于安邦再也市议会、加 

影市议会和吉隆坡市政局辖区边界，故发 

生街灯故障和路洞时，居民不知道该向哪 

个单位投诉。 

莲花苑州&义员黎潍福今日前往巡视时指 

出，这条路犹如“三不管”，街灯在雪州 

地方政府范围，但街灯电源却设在吉隆坡 

市政局范围。 
他说，受到屋业工程施工影响，约10支 

街灯在多个月前故障，路面也因重型车辆 

川行而路洞处处。 

“经过安邦再也市议员李伟业厘清辖 

区边界，证实该路是加影市议会辖区， 

故由该市议会将街灯修复，并拨款2万令 

吉，把约100米的路面铺好。” 

他说，毗邻的屋业工程是吉隆坡市政局 

发出发展准证（Km)，但不确定发展商是 

否有向加影市议会也提出申请，他会向市 

议会追问此事。 

市會不知路被挖掘 

他解释，发展商要使用地方政府辖区的 

道路，就得缴付一笔抵押金给地方政府， 

一旦施工过程导致道路损坏，而发展商不 

愿负责，就可以用抵押金铺路。 

“我发现加影市议会好像不晓得发生什 

么事情，就如金山路有道路挖掘的痕迹， 

我就询问市议会为何没指示挖掘的单位重 

铺道路，却被告知没有挖掘记录，我会把 

问题反映给掌管基本建设、公共设施和农 

基工业的行政议员依兹汉哈欣。” 

處2市會交界求助黎濰福 
>山花园居协主席李常兴 

i指出，该花园处于安邦 

再也市议会和加影市议会的边 

界上，222户居民门牌税交给 

加影市议会，68间则是交给安 

邦再也市议会。 

他说，选区划分是莲花苑州 

选区，所以他便向黎潍福投 

诉，希望把问题解决。 
“居民向居协投诉，我便一 

直跟市议员和地方政府跟进， 

密切酉己合。“ 
…询及路°洞和街灯故障期间， 

有没有发生车祸，李常兴说该 

路的确曾有车祸，尤其是有严 

重路洞的位置。 
“这段路是霄州与吉隆坡 

的交界处，但一进雪州就是 

烂路，希望可以获得美化， 
比如增设‘欢迎到雪州’的牌 
匾。“ 

跨區投訴處理路洞頭疼 

. 

m 

.  . .  

glwiillii~̂  

• 100 
加米 
影路 
市段 
议。 

拨 
款 
2 
万 
令 

I 

补 
约 

•金山路故障 

多个月的街灯 

己经修好，人 

夜后能照亮街 

道。 

；^伟业指出，金山路一旁 

f市政局批准的发展工 

程，重型车辆却用雪州的路， 

所以处理路洞课题时很头疼。 

“至于街灯故障，则是地下 

电缆受到工程影响断裂。” 

他说，屋业工程仍在进行 

中，发展商答应工程结束后， 

会把路面做好。 

单位重新规划路口设计。 

他说，周日接到依兹汉哈欣 

的通知，指示把选区内有需要 

提升的道路整理成名单，他也 

会把金山路纳入其中。 
“金山路也衔接康乐花园捷 

运站，建议建设人行道，让居 

民安全步行到捷运站。” 

•黎潍福（左起）、李伟业和李常兴周一巡视路洞处处的金山路。 

另外，黎潍福提 

及，金山路衔接蕉 

赖-加影大道的路 

口没有缓冲路段， 

非常危险，建议加 

影市议会指示相关 
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淘汰雪發展機構 

野牛4強火併犀牛 
(莎阿南1曰 

讯）“野牛”霹 

雳客场2球击败雪 

兰莪发展机构， 

成功搭上马来西 

亚杯足球赛4强末 

班车。 

随著登嘉楼、柔佛达鲁°塔克欣和沙 

展机构和霹雳之间的优胜者也成 

为最后一席位的争夺者，尤其 

是双方在首回合以0比0握手 

言和，昨日次回合的交锋将 

决定最后4强资格的归属。 

霹雳巴西籍前锋万德路易 

兹在本场比赛为客队在第23和 

第57分钟先后破门，让球队以 

2比0领先，主队迟迟未能取得进 

球，最终霹雳以总比分2比0告捷。 

在半决赛的对阵，登嘉楼将和卫冕冠军 

柔佛达鲁塔克欣交锋，而凭借客场进球优 
势淘汰吉兰丹的“犀牛”沙巴则是霹雳在 

半决赛的对手。 

前曰成绩（30曰） 

雪兰莪发展机构负霹雳0比2 

(总成绩霹雳2比0晋级） 

半决赛对垒形势 

登嘉楼 对柔佛达鲁塔克欣 

霹雳 対"彡少巴 

首回合在10月5至7日期间举行， 

次回合则在19至21日期间举行。 

* 8強次回合 

馬來西亞杯足球饔 
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黃思漢：確保續享免費水措施 

從教育卞*_届 
(吉隆坡1日讯）雪州行政 

议员黃思汉指出，雪州政府推 

行20立方米免费水的惠民政策 

有10年，研究发现大马人民 

并不珍惜用水，政府应作出检 

讨，从教育层面下手调整政 

策，确保穷人继续享有免费水 

的措施。 

他说，_州政府在2008年拨款 

680万令吉推行免费水政策，2018 

年则拨款1亿850万令吉，这10年间 

共拨款高达16亿令吉，让雪州人民 

每月可享用20立方米，即2000公升 

的免费水。 

“不过，研究发现大马人每人 

每曰的用水量局达210公升，超过 

联合国建议标准的每人每日165公 

升，新加坡每人每日仅145公升， 

政府有必要重新来检讨措施。” 

每人每曰用水量210公升 

黄思汉昨晚在旧巴生路崇文华 

小，出席马来西亚广华慈善基金会 

举办的“广华星光有爱2018慈善晚 

宴”致词，这么指出。 

慈善晚宴筵开105席，出席嘉宾 

包括人力资源部长古拉政治秘书 

张志坚、梳邦再也市议员叶国荣、 

雪隆海南会馆第一副主席陈玉良、 

武吉蒲种盂兰胜会主席蔡佳芳、马 

来西亚广华慈善基金会永久名誉会 

长拿督黎添发、行政顾问拿督斯里 

蔡振文、筹委会主席拿督雷智雄博 

士、大会主席吕进佳、署理主席叶 

禾丨性—o 
黎添发k出，2014年吉兰丹州和 

彭亨州发生严重水灾，广华兄弟前 

往当地赈灾，有感天灾难以预料， 

逐成立马来西亚广华慈善基金会， 

是非常有意义而值得鼓励的。 

他说，基金会必须壮大和传承， 

广华兄弟应继续推行善举，良好管 

理基金会，赢得更多人的尊敬。 

他呼吁在全马每个州属成立该基 

金会分会，配合总会壮大马来西亚 

广华慈善基金会，发扬光大。 

丨」M  I k  i f f i r m  

H ： j  3 ^  
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•众嘉宾受邀为大会鸣锣击鼓主持开幕仪式，前排左起为陈玉良、黎添发、吕进佳、雷智雄、黄思汉、 

蔡振文和蔡佳芳。 

…华星光有爱2018慈 

I 善晚宴筹获总额42 

万4688令吉善款，远超过 

大会预期至少30万令吉的 

目标。 

晚宴筹得30万6688令吉 

善款，席上16项福品竞标 

晚宴籌獲42萬突破目標 
所得款项为1 1万8000令 
士 
口 C 

雷智雄指出，马来西亚 

广华慈善基金会在全马各 

地马不停蹄推动善行， 

2014年成立至今已完成82 

项善举，拨出款项高达33 

万6148令吉。 

他说，基金会过去不断 

协助国内弱势群体，包括 

车祸伤者、失经济支柱家 

庭等，理事们义务递送爱 

心，协助他们渡过难关。 

他指出，基金会的善举 

非常有意义，必须传承延 

续下去。 
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副揆：目前1對4030人 

M眼肴逾萬輔導員 
•旺阿兹莎（中）翻阅《家庭与婚姻辅 

导服务指南》，左起为辅导主任苏海 

米、辅导局主席旺马祖基，右起是妇女 

部秘书长罗斯丽娜和副部长杨巧双r� 
<布城1日讯）副首相拿 

督斯里旺阿兹莎说，为了将 

现有一名辅导员对4030人的 

比率提高至1对2945人，政 

府放眼于2020年有1万1000 

名专业辅导员。 

她说，尽管国内目前有 

8039名注册辅导员，但随著 

社会问题越趋复杂，一名辅 

导员对4000民众的比率太大 
了 ° 

她今日为全国辅导月主持 

推介时，呼吁辅导员向辅导 

局注册及通过持续专业进修 

课程（CPD )提升技能，让 

民众更容易获得辅导。 

旺阿兹莎也是妇女、家庭 

及社会部长，她指出，最新 

研究显示，辅导领域有必要 

多样性及扩大研究范围，涵 

盖当代问题。"201 5年国 

民健康与发病率调查显示， 

国内16岁以上的精神健康的 

发病率是29.2% (约420万 

人）’意味国人每3人就一 

人有精神问题。” 

“此外，2017年主要针对 

青少年的调查也发现，多达 

39.7%的青少年有紧张情绪 

问题、18.3%有忧郁问题以 

及9.6%有压抑问题，这是求 

学青少年主要面对的3大精 
神疾病。” 

她因此认为，为了及早协 

助学生和家长解决问题，辅 

导服务必须于早期介入。 

旺阿兹莎也宣布成立注册 

辅导员亲属福利基金，以回 

馈离世的注册辅导员，照顾 

他们的亲属。 

她透露，作为开始，辅导 

局已注入1万令吉，离世注 

册辅导员的亲属可以获得 

1500令吉的援助。“辅导 

局也会制定家庭与婚姻服务 

指南，作为处理虐待、家 

暴、离婚和忽亲等问题的指 
引。” 

针对某宗教学校发生校长 

鸡奸学生事件，旺阿無莎表 

示感到震惊与遗憾。她说， 

除了法律行动，辅导员的适 

时介入很重要，不仅为受害 

者，也为其他学生和师长提 

供辅导。（LMY) 
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大道的路口列入其中。 

“由于蕉赖金山路可 

列加影市會管轄 

『，虹路，街燈亮路修補 

黎濰福促規劃大道出口 
@潍福说，从蕉赖金 

O山路通往加影大道 

的出口并没妥善规划， 

已威胁驾驶人士的安 

全，他也会建议加影市 

议会探讨，究竟该由哪 

一方的承包商或大道公 

司去重新规划该路口。 

他声称，依兹汉昨曰 

要求州议员将选区内需 

进行提升属公共工程局 

或水利灌溉局的道路记 

录下来，因此他也会将 

蕉赖金山路与通往加影 

(加影1日讯）蕉赖金山路（Jalan 
Cheras Hartamas )因地处吉隆坡市政 

局、安邦市议会及加影市议会管辖范围 

的交界处，过往属“三不管”地带。因 

此，面对街灯失灵和道路破烂的问题却 

一直没获正视。惟随著确认当地属加影 

市议会管辖范围后，各项民生投诉有望 

迎刃而解。 

据知，在此之前，就算居民一再投 

诉，三方面都互相推卸，居民备受许多 

民生问题困扰。随著安邦再也市议员 

李伟业确认，蕉赖金山路属加影市议会 

后，居民往后也不会再面对投诉无门的 

窘境。 

拨2万元修路 

行动党莲花苑州议员黎潍福，今早便 

与李伟业及蕉赖金山花园居协主席李常 

兴在当地巡视，了解民瘼。 

李伟业说，从蕉赖金山路T字路口到 

加影大道的路段，都属加影市议会管辖 

范围；由于该路下水道接驳工程还未结 

束，承包商答应工程竣工后，即2019 

年2月接手修补当地破损的道路。 

黎潍福表示，加影市议会目前已拨款 

2万令吉，率先修补金山路其中已损坏 

的约100公尺道路。 

他解释，该路段之前进行工程弄坏电 

缆，导致街灯失灵数月，在李伟业跟进 

下，终厘清管辖单位，并要求市议会委 

任承包商重新接驳街灯电缆。 

他说，蕉赖金山花园共有299户居 

民，其中68户属安邦再也市议会管辖 

范围，222户则属加影市议会管辖范 

围，因此李伟业也会与加影市议员一起 

合作，解决当地的问题。 

"任何发展商征用市议会道路进行工 

程时，都需支付抵押金，因此我将要求 

加影市议会调查，正在该区进行工程的 

发展商，若对方没缴付抵押金，则要立 

即致函追讨。“ 

“抵押金的最大目的是当路段出现损 

坏，而发展商却不修补时，我们便可使 

用该抵押金来修路。” 

黎潍福发现，市议会看来并不重视上 

述问题，尤其他发现蕉赖金山路有被挖 

掘过的痕迹，按加影市议会条例，挖 

掘道路的负责公司需在三个月后重铺道 

路，但加影市议会却没相关记录，因此 

并不清楚是谁曾在该地点挖掘。 

他考虑向掌管雪州基本建设、公共设 

施、农业现代化及农基工业事务的行政 

议员依兹汉反映，要求关注该区的问 

题。（TKM) 

李常興盼速解民瘼 李 

•黑赖金山路多年来都面对垃圾被乱丢 
弃的问题。 

常兴声称，蕉赖金山路有约 

10盏街灯失灵，加上道路破 

损后，该路段曾发生数次交通意 

外；由于该区是吉隆坡与雪兰莪 

州的交界，因此，当局应更快解 

决问题，以维护雪州的形象。 

他说，蕉赖金山路的垃圾问题 

也相当严重，多年来该路两旁都 

被丢满垃圾，严重影响环境卫 
生° 

他希望，黎潍褐能为该区解决 

有关问题，并为该区进行美化， 

方便居民前往康乐花园捷运站搭 

乘公共交通。（TKM ) 
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最多72小時 

雪476地區9日制水 
(吉隆坡1日讯）雪州水务管理公司水供供应部 

主任萧咏和宣布，来临的9日（星期二） ，士毛月 

河滤水站将展开为时12小时更换关键设备（critical 

equipment )提升工程。届时，滤水站将全面停止 

运作，八打灵县、乌冷县、雪邦县及瓜雪县共476 

个地区将有30至72个小时面对制水的不便。 

24小時開放的地方服務中心（共7個 ) 
八打灵县* 

• Taman Rekreasi Wawasan, Persiaran Wawasan, Puchong 
• Pusat Perdagangan Seri Kembangan, Jalan PSK 9, Sen Kembangan 
• Taman Equine Pump House, Persiaran Pinggiran Putra, 

Seri Kembangan 
乌冷县 

• Around Masjid Al-Hasanah, Persiaran Usahawan, Sek.S 
Bandar Baru Bangi 

雪邦县 

• Masjid Taman Putra Perdana, Puchong 
• Putrajaya Sentral, Presint 7, Putrajaya 
瓜冷县 

!• Jalan Palas 10, tmn Dato' Hormat, Telok Panglima Garang 

他吁请受影响的34万2908个水供用户储存 

足够用水，以备不时之需。 

士毛月河滤水站进行提升 

他今午召开记者会提到，制水时间从9日 

早上9时起，至翌日10月10日下午3时将逐步 

恢复水供，而10月12日早上9时则全面恢复 

正常_•。 

他表示，据各县受影响的户口与地区数 

量，分别是八打灵县（1 3万2943个，70 

个）、雪邦县（8万6403个，175个）、乌 

冷县（6万4807个，137个）及瓜冷县（5万 

8755个，94个)。 

“面对72小时制水的县属和地区，包括了 

八打灵县（35个区）、雪邦县（5个区）及 

瓜冷县（31个区）。” 

萧咏和说明，提升工程主要是在士毛月河 

滤水站第1至第5线替换与安装批量供应率 

(Bulk Supply Rate )的电磁流量表.，此工程 

已获国家水务委员会（SPAN )批准。 

他指出，原先是在本月2日进行此提升工 

程，惟碰上初中三评估考试（PT3 )，因此 

才展延至下周二。 

他解释，更换批量供应率流量表，是其中 

—个减少无效益水源（NRW)的项目，及更 

换使用超过20年的水表。 

“其间仅有士毛月河滤水站受影响，雪州 

有15%用户受波及，剩余的85%用户则使用 

其它滤水站的水供，水供也正常操作。” 

雪州水务管理公司客户关系与通讯部主任 

阿都劳弗补充，该公司将频密在受制水影响 

地区巡视，以第一时间提供援助�（TKM ) 

•萧咏和（左起）和阿都劳勿展示士毛月河德水站提升工 

程与制水通告，吁请受影响用户储存备水。 

7個PKS全天候運作 

萧 
：咏和声称，制水期间， 

雪州水务管理公司将会 

开放7个运作24小时的地方服 

务中心（PKS)，让民众直接 

上门谘询与寻求紧急水供援 

助。 

他表示，该公司也将在受影 

响地区提供10辆大型水槽车、 

62辆水槽车与80个固定水槽 

让民众取水。 

他说，该公司也已向当地人 

民代议士传达有关制水讯息。 

"民众若要寻求紧急水 

供援助，可发送手机简讯 

(SMS )，输入<名字> <地 

址>，发送至15300，或者使 

用 Whatsapp 发送至 019-281 

6793或019-280 0919° “ 

(TKM ) 
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林B英支搏鞭罚潘炱藿 
惟须交总检署研究 

(吉隆坡1日讯）财政部长林冠英表示，他支持反 

贪污委员会所提出的严惩涉贪者的建议，但若要落 

实则须交由总检察署研究。 

他说，若祭出严厉惩罚肯 

定能够降低国内的贪污情况， 

因此他个人非常支持。 

林冠英今早是在为大马公 

司董事学院（ICDM)进行推 

介后，针对反贪会主席拿督斯 

里苏克里建议让涉贪者受到鞭 

刑惩罚一事，做出这项回应。 

他相信，既然反贪会提出 

这项建议，因此总检察署肯定 

会做出相关研究，并提呈予国 

会，以进行辩论和通过。 

较早前，林冠英在为该学 

院推介时强调，新政府对贪污 

是采取零容忍度，因此首相敦 

马哈迪上任后，就立即成立反 

贪内阁特别委员会，并制定各 

项政策，包括禁止高官议员收 

取礼物及内阁成员须申报财产 

等0 

反贪会主席苏克里日前在 

接受媒体访问时表示，他非常 

憎恨贪污，若首相建议贪污者 

将判死刑，他将给予支持。 

“在中国，贪污将面对死 

刑。但，大马不会这么极端， 

况且政府也已正在研究废除死 

刑的刑罚。在马来西亚，贪污 

的最高刑罚是坐牢2•年，我 

建议贪污者也应该受到鞭刑， 

确保他们受到严厉教训。” 

他也表示，反贪会官员更 

应该以身作则，倘若有反贪会 

官员知法犯法，则应面对更严 

厉旳惩罚。 

否认开除FGV女董事 

另一方面，林冠英也否认 

政府开除联邦土地发展局全球 

创投控股（FGV)女董事拿督 

茜蒂亚，而是到其他官联公司 

担任董事。 

“没有，她并没有遭停 

职，她只是到财政部的另一个 

单位任职。”他透露，财政部 

有一个更重要的任命给茜蒂 

亚，因此并非媒体所报道的其 

遭到停职。 

“她有更重要的任命，因此 
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林冠英（中）接受媒体的询问；左起为证券监督委员会主席丹斯里兰奇阿吉星及大马公司董事 

学院主席丹斯里查丽娜。 

布O ” 

林冠英并未宣布茜蒂亚的 

新任命，仅表示她是到财政部 

非常重要且庞大的单位担任董 

事。 

他也强调，联邦土地发展 

局全球创投控股是经济事务部 

长拿督斯里阿兹敏阿里的管 

辖，因此该公司的运作应交由 

对方回应。 

昨曰，联邦土地发展局全 

球创投控股宣布，委任莫哈末 

哈山阿末为公司非独立非执行 

董事，而原是公司非独立非执 

行董事的拿督西蒂昭亚则遭到 

停职，不再是政府委任的董事。 

# 

指纳吉导致地价高昂 

财; -政部长林冠英痛批前首相拿督斯里纳吉， 

我国的地价会如此高昂全都是出自于纳吉 

的管理。 

随着纳吉曰前在脸书批林冠英要降低国内房 

价，理应控制地价；林冠英今日表示，政府很难插 

手土地价格，因地价是随地段和市场浮动。 

“纳吉坦言我国地价昂贵，导致房价节节高升。 

但，为什么会如此？就是因为他的管理不当！“ 

他强调，土地价格是依据土地的位置和市场， 

因此政府很难影响土地价格。 

“现阶段我们能做的就是为发展商节省开支。” 

林冠英也透露，他已给予房屋发展商一个月的 

时间制定降低房价的方案，以便将房屋发展商提出 

的建议纳入《2019年财政预算案》。 

他指出，本身已经放话给房屋发展商，即房屋 

价格不降，那建筑材料将征收销售税。 

财算案后再议博彩税 

询及为了增加税收，政府会否征收博彩税，林 

冠英则要求媒体在明年度的财政预算案公布后，再 

向他做出质询。 

林冠英也重申，在我国工作1•年的外劳，若要 

延长工作准证，每年需缴付1万令吉的人头税费用 

是给予雇主多一种选项；倘若雇主无意缴付1万令 

吉人头税费用，可将外劳送回国后，再重新聘雇。 

他强调，前朝政府处理在我国工作超过10年的 

外劳，是直接让这些外劳回国，但新政府是希望通 

过雇主缴付1万令吉费用，让有技术和经验的外劳 

继续在原本的地方工作。 

“我想1万令吉是大多数雇主愿意承担的，若雇 

主珍惜有技术和经验的外劳，肯定会缴付这1万令 

吉。毕竟雇主无需重新训练劳工，如果他们不愿意 

缴付，那就是将这些外劳送回国后，再重新聘雇。” 

他解释，这也是减少我国拥有太多外劳的政策之一。 

讨论希望基金终止时间 

另一方面，针对希望基金何时宣布终止，林冠 

英则表示，内阁尚在讨论宣布终止的时间。 

“我们宣布成立希望基金后，得到很好的回馈， 

就连国家元首也给予支持，我们会做正式（终止捐 

款）的宣布。” # 
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以527张多数票 

领先拉非_ 

阿兹敏翮再下-城 
柔州527张多数票 

闻兹敏霣领先垃菲兹 
成 

(新山1日讯）人民公正党党选柔佛州投票顺利完 

，原任署理主席拿督斯里阿兹敏阿里以527张多数 

_领先挑战者拉菲兹。 

捍卫署理主席职的阿兹敏 

也是经济事务部长，他获得 

45〇3张票，而前班丹区国会议 

员，也是原任副主席的拉菲兹 

得票3976张票。 

这也是在两人激烈竞争 

吉打和槟州的混乱状况。 

该党中央理事拿督拉昔满 

意柔州投票程序，24个支部的 

投选过程没有出现不愉快局 

面。 

他指出，电子投票过程也 

党
选
> 下，阿兹敏第二次击败拉菲兹。 

上述党选是于昨天（3〇 

日）在柔佛24个区部举行。 

阿兹敏早前在槟城以176 

张多数票领跑拉菲兹，到了柔 

非常顺利，参与投票的党员没 

有出现问题或找麻烦。 

同时，公正党柔佛州署理主 

席潘伟斯也打败原任西瓦加米， 

以33张多数票赢得蒲莱支部。 

在振林山区部主席职则出 

现5角战，原任主席目鲁甘获 

得100张票，败给获得162张 

票的尤格斯瓦蓝。 

佛，票数进一步拉高，再度领 

先拉菲兹。 

昨天举行的柔州投选过程 

顺利完成，没有发生如上周在 

潘伟斯也是柔州国际贸 

易、投资与公用事业委员会主 

席，获得193张票，而西瓦加 

米得160张票。 

本届党选中角逐公青团全 

国团长的新山国会议员阿克玛 

纳斯鲁拉在3角战中，以99张多 

数票当选新山区部主席。# 
支持者欢庆阿克玛纳斯鲁拉的中选， 
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•柔佛州公正党24个区部党员顺利完成电子投票| 

，阿兹敏（中）在柔佛州的党选投票中再次领先对 

手拉菲兹。 
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：脱售水务资产打击金务大末季净亏1.01亿 

(槟城1日讯）由于将其水务资产出售给雪兰 

莪州政府后，金务大有限公司（GAMUDA， 

5398,建筑组）在第4季度遭受了一次过的打 

击，但是海外产业销售增长将其年度核心利润提 

升至新高。 

该集团致函大马交易所表示，在截至2018年 

7月31日止第4财季，录得净亏损1亿零1••万 

令吉。若剔除雪兰莪河水私人有限公司（Splash) 

的一次性亏损3亿令吉和400万令吉投资在金务 

大水供，该季度应录得核心净利润2亿零30〇万 

令吉。 

它的产业支臂金务大置地在该季度表现强 

劲，并取得10亿令吉的产业销售额。 

这将金务大全年销售额提升至36亿令吉的新 

高水平。 

该集团说，由于在越南的2个项目，分别是 

胡志明市的切拉东城和河内的金务大城以及新加 

坡的GEM Residences销售强劲，因此2018财政 

年的产业销售额较去年的24亿令吉增长50%。 

海外产业销售贡献了整体产业销售的70%。 

产业部门于2018财政年录得营业额26亿令 

吉以及核心净利润2亿零600万令吉。 

与此同时，它的建筑部门收入增长22%至创 

纪录的41亿令吉，而去年则为33亿令吉。全年 

核心净利润增长32%至2亿9700万令吉的创纪 

录新高。 

金务大称：“除去今年的一次过亏损以及去 

年Sma「t投资的总值98亿令吉一次过减值损失 

外，该集团今年实现了创纪录的核心净利润8亿 

1800万令吉，较去年同期的7亿零100万令吉增 
长 17。/。。“ 

另一方面，该集团已与雪州水供管理私人有 

限公司订立有条件股份买卖协议，建议出售其于 

雪兰莪河水私人有限公司（Splash)的全部股 

权，总现金代价为25亿5000万令吉。 

它致函大马交易所指出，出售代价将由雪州 

水供管理支付给Splash控股，首期金额为19亿 

令吉，其佘金额6亿5000万令吉，将分9期支 

付。 

Splash控股是Splash母公司，也是金务大旗 

下的联营公司。 

闭市时，该股报3.28令吉，落8仙或 

2.38%，最高3.31令吉，最低3.2:1令吉，有550 

万零900股成交，并且是第17大跌幅股项。# 
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下跌股 柏朗桑集团 

RM1.40支撑 
柏朗桑集I才丨(KPS，5843，主板公用事业 

股）日线股价趋势，于10月1日进人一段调整 

走势，陷入一段短期调整趋势时，跌破1.60令 

吉后，以1.51令吉报收，按日跌11仙或 

6.79%，近期料会在1.40至1.50令吉间取得应 

有的支撑。 

价格 

(RM ) 

-2.00 

-1.90 

-1.80 

-1.70 

-1.60 

-1.50 

ll.l 

成交量 

( R M  ) 

2018年6月 8月 

1/10/18 行情 

1 口1么主 

起落：-11仙 

士六县• on rn n r±n 

最高：1 .59令吉 本益比：13.246倍 

毛周息率：2.815% 

52周最高：2.06令吉 

52周最低：1.17令吉 
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旺阿兹莎：目前1对4030 

放眼2020年拥逾万辅导员 
(布城1日讯）副首相拿督斯 

里旺阿兹莎医生说，政府放眼 

在2020年之际，我国将拥有1 

万1000名专业辅导员。 

她指出，这是因为辅导员 

的角色和辅导服务现在被视为 

一项重要的需求，尤其面对各 

种生活压力的社会大众。 

她说，截至8月31日， 

共有8039名辅导员向辅导局 

注册，即1名辅导员对4030 

名国民。 

“此比例差距仍太大，难 

以有效地应对当今日益复杂的 

社会问题。因此，在2020年 

达到1万1000名辅导员的目 

标，届时的比例是1名辅导员 

对2945名国民。 

呼吁辅导员注册 

“有鉴于此，我呼吁每一 

名辅导员向辅导局注册，并通 

过持续地专业学习课程提升技 

能，以便更多人民可获得辅导 

服务。” 

旺阿兹莎也是妇女、家庭 

及社会发展部长。她今天为全 

国辅导月主持推介礼后，这么 

说。出席者包括妇女和家庭发 

展部副部K：杨巧双。 

旺阿兹莎（中）阅读全国辅导月刊物，右为杨巧双。 
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每3名大马人1患精神疾病 
旺阿兹莎说，根据2015年 

全国健康与疾病发病率调查报 

告，29.2% 16岁及以上大马 

人，或约420万人患上精神疾 

病。 

她指出，这意味着每3名 

大马人当中，就有1人拥有精 

神疾病。 

她也说，在去年展开相同 

研究的结果显示，39.7%青少 

年面对情绪焦虑状况，接着是 

忧郁症（18.3% )和压力 

(9.6%)，在求学的青少年主 

要面对这3项精神疾病。 
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拟修法对付污染水源者 
(八丁燕带1日讯）针对州政府就处理水源污染事件权 他指如今是时候全面探讨水源污染课题，虽然难 

限有限，雪兰莪州务大臣阿米鲁丁建议雪州政府修订 以避免意外导致的水源污染问题，但很多时候水源污 

相关法令，赋权州政府对付污染水源的罪魁祸首。 染是人为造成。 

州巳多次面对水源污染问 

题，让雪州子民面对断水 

闲境，污染的肇事者应面对更重惩 
罚° ” 

阿米鲁丁咋午出席雪州第14届世 

界河流日活动时，这么说。出席嘉宾有 

雪州行政议员依兹汉、雪州水供管理机 

构（LUAS)总监哈欣等。 

阿米鲁丁提到，当局一般上是援引 

环境法令调查污染课题，由环境局起诉 

涉及者：“我们希望能获得一些权限， 

对付污染水源的罪魁祸首，这需修订法 

令。” 

针对2013和2014年落实的配水制 

度，及去年十毛月河被污染事件，阿米 

鲁丁指这对广大人民造成影响，包括住 

宅区、工业区和经济发展。 

今年相关活动是在八丁燕带甘榜汉 

都亚蓄水池举行，阿米鲁丁认为此地点 

能成为生态旅游景点，并能举办教育和 

运动项目。. 

清理巴生河 

根据雪州大臣机构数据，从2015 

年起，巴生河已被清理了 3万吨垃圾， 

这是巴生河旅游和河流发展首阶段丁 

作。 

阿米鲁丁说，雪州有819条河及7 

个河流域，分别是雪兰莪河、冷岳河、 

安南河、登宜河、巴生河、毛糯河和雪 

邦河，其中巴生河污染程度最严重。 

他说，目前巴生河水闸、支流被装 

上48个“Mini Log Boom“，栏截垃圾 

流向河流。 

“雪州有190块河流保留地沦为非 

法垃圾场，引发河流污染事件，州政府 

也需承担庞大的善后开销，一旦河流遭 

人为因素污染，人民会一起受罪。” 

阿米鲁丁（右）在雪州世界河流日活动上，了解水源净化后的成果。 

采结合储存河水系统供水 
由于“蓄水池泵水行动” （0PAK)开 

销过高，雪州政府改以“结合储存河水系 

统” （0RS)作为应付水供问题的方案。 

阿米鲁丁说，雪州政府采用泵水方 

式，将甘榜汉都亚蓄水池的水输往滤水 

站，但这么做开销非常高，从2014至今巳 

耗资4300万令吉。 

他指当河流水位低，会从蓄水池供应 

水给雪兰莪河第2期和第3期滤水站 

接27}"^染河流投诉 
今年截至8月，当局接获27宗关于河 

流污染的投诉，原W为垃圾污染、丁业或 

禽畜业的毒素垃圾污染等。 

哈欣谴责引发河流污染者自私和缺乏 

(SSP2�SSP3)，维持雪州水供平稳。 

“当年州政府被迫落实配水时，从汉都 

亚蓄水池每日输送90百万公升净水去雪兰 

莪河。加上其他蓄水池的帮助，每日共输 

送900百万公升水到雪兰莪河，成功缩短 

配水期限。” 

他说，直至2017年，每日供水量已增 

至1700百万公升，但鉴于开销过高，才以 

“结合储存河水系统”取代。 

爱护河流意识，而根据报道，60年代的污 

染源头是丁业发展，如橡胶厂、棕油厂， 

90年代则是制造业。 

“当局会与地方政府、土地局、水利灌 

溉局、环境局等单位合作，根据各自权限 

处理河流污染问题。” 

雪大臣：赋州政府权限 

Page 1 of 2

02 Oct 2018
Nanyang Siang Pau, Malaysia

Author: No author available • Section: KL/Selangor • Page: B2 • Printed Size: 884.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 11,119.50
Item ID: MY0033905693

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



世界杯女子乒乓赛 

丁宁挫朱雨玲问鼎 
(中国•成都1日电）在中国包 

办决赛权的国际乒联世界杯女 

子乒乓赛，名将丁宁以直落4 

比0战胜卫冕冠军朱雨玲，第 

3次夺得冠军。 

丁宁发挥出色，以11比 

9、11比8、12比10和11比 

8取胜，继2011年和14年之 

后，第3次封后。王楠、张怡 

宁、刘诗雯曾4次问鼎。 

20个世界冠军 

丁宁的个人世界冠军数巳 

经达到20个，超过张怡宁， 

仅次于王楠列女兵历史第2 

位。 

问到3次夺冠的不同感 

受，丁宁表示：“其实每一次 

夺冠感受都小i太一样，每一个 

冠军对运动员来说都很重要。 

赛前没想到吧，就是一场场去 

拼，对肖己在决赛的发挥还是 

非常满意的。” 

在第3、4名决赛，中华 

台北选手郑怡静以4比1 (11 

比 8、11 比 7、12 比 10、13 

中国女将丁宁亲吻冠军，欢庆 

第三次在世界杯女子乒乓赛登 

顶。 

比15、11比8)击败R本名将 

石川佳纯，获得季军。 

马来西亚杯足球赛 

30日8强次回合成绩 

雪兰莪发展机构负霹雳：0比2 

(总成绩：霹雳胜2比0) 

亚洲16岁以下少年足球赛 

30曰8强成绩 

曰本胜阿曼：2比1 

塔吉克胜朝鲜：4比2 (点球战） 

(正赛1比1) 
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9曰起更换 

滤水站零件 

雪4lr34万户制水 
(吉隆坡1日讯）雪州水供公司会在本月9日为士毛月 配合工程需要，士毛月滤水站需停工12小时，让 

滤水站更换零件，估计工程将导致4县共34万2908 路为该站1至5号输水管更换电磁批量供应率流量 

户头共476区的水供受影响长达30至72小时。 表，以利于日后更精准分计划用水及分配。 

受 
到影响的县属分別是 

八打灵县、乌鲁冷岳 

县、雪邦县及瓜拉冷岳县，当 

地水供估计将在本月9日上午 

9时工程展开后受到影响，最 

迟在12日上午9时恢复正常 

供应。 

雪州水供公司分配组主任 

萧詠和今午主持新闻发布会时 

指出，更换电磁批fi供应率流 

量表是减少无效益水的一项计 

划，尤其是士毛月滤水站的流 

量表已有20年没更换。 

“流量表有各种尺寸，最 

小直径800毫米，最大1400 

毫米。一旦更换了流量表，我 

们可更准确计算从滤水站流出 

水源有多少，输送给每个地区 

的水量等，使我们在水源分配 

上有更好掌握，如制水时，现 

有水存量可耗多久？或毗连区 

的水供可否足够供给制水区 

等。” 

设一站式服务中心 

他说，这计划获得国家水 

务委员会同意，原定明日展 

开，后来展延至9 FI开始，工 

制水影响民众日常生活，尤其 

是餐饮业，民众受促提前储 

水。（档案照） 

公义组主任阿都拉夫等。 

为免提升工程影响用户， 

雪州水供公司在4县设有7站 

24小时一站式服务巾心，给予 

用户最即时服务，并于9 R至 

一站式服务中心 
县属 地点 

八打灵 

！ Taman Rekreasi Wawasan，Persiaran Wawasan， 

！ Puchong�Pusar Perdagangan Seri Kembang，Jalan PSK 

| 9，Seri Kembangan�Rumah Pam Taman Equine， 

Persiaran Pinggiran Putra，Seri Kembangan 

乌冷 
I 靠近 Masjid Al -Hasanah�Persiaran Usahawan Sek 9， 

Bandar Baru Barigi 
程只影响雪隆区内15%人口， 

另85%不受影响。 

出席者有雪州水供公司分 

配组副主任阿末弗亚、客服与 

11 R期间，准备了 2万2000 

桶净水，给有需要家庭索取使 

用，特別是年老或行动小i便 

者.Q 

雪邦 
| Masjid Taman Putra Perdana Puchong�Putrajaya Sentral 

Presint 7 Putrajaya 

瓜冷 
| Jalan Palas 10，Taman Dato Hormat Telok Panglima 

Garang 
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萧詠和（左）及阿都拉夫提醒用户在制水期间备水及精明用 

水，以免变成浪费水源。 

服务中心派水接受投诉 
阿都拉夫指出，这 

些服务中心于9日上午9 

时开始运作24小时，直 

至当地水供恢复为止， 

以处理当地用户的要求 

与投诉，包括要求水供 

分配、派水等，也可领 

取桶装净水供食用。 

雪州水供公司在水 

供影响期间，准备了 10 

个各可容纳3万公升水源的大水槽 

受影响地区和用户数量 

县属 受影响用户 受影响地区 

八打灵 13 万 2943 70 

乌冷 6 万 4807 137 

雪邦 8 万 6403 175 

瓜冷 5 万 8755 94 

总数 34 万 2908 476 

以及62辆每辆可运载5000 

公升水的水槽车，在有需要或高危地区服务， 

影响不超过72小时 

萧詠和强调，在“些低压或较高地势，最迟在72小时内恢 

复水供，保证水供+会影响超出72小时，但用户在这期间需精 

明用水，以及储存适量的水备用， 

“例如衣服可小i急着清洗，可略存干净的水煮食，不要因怕 

没水而大量存一周的水量，最终无法用上而白白倒掉，这做法也 

会在制水区，加速影响其他区用户。” 

雪州水供公司救助电话 

申请水槽车：发短信Tanker (Nama) (Alamat)到15300 

个案或投诉：WhatsApp ke 019-281 6793/019-280 0919 

更新水供状况：可浏览www.syabas.com.my，面子书： 

AirSelangor，推特：air_selangor 或智能手机下载 “Air Selangor” 

总部电话：03-2088 5400 

欲查受影响地区，查看网址为：hUps://www.syabas.com.my/ 

press -release/critical -equipment -replacement - works - at -sungai -

semenyih - water- treatment - plant-Lo - improve - water-supply-service 
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衔接蕉加大道车流量多 

金山路修街灯补烂路 
(加影1日讯）能衔接蕉赖一加影大道，平日车流 金山花园前方的金山路处于安邦再也市议 

量甚高的金山路，其街灯故障多个月后终于修会、加影市议会和吉隆坡市政厅辖区边界，故发 

好，烂路修补了一部分。 生街灯故障和有路洞时，居民不知从何投诉。 

莲 
花苑州议员黎潍福今R到当地巡 

视时形容，这路犹如“彐不 

管”，街灯属于雪州地方政府范围，街灯 

电源却设在吉隆坡市政局范围。 

他指W受到屋业工程施工影响，约10 
支街灯多个月前故障，路面也因重型车辆 

川行而引发多个路洞。经过安邦再也市议 

员李伟业厘清辖区边界，证实该路是加影 

市议会辖区，故该市议会将街灯修复，并 

拨款2万令吉修整约100米的路面。 

“毗邻的屋业工程是吉隆坡市政局发 

出发展准证（Km)，但不确定发展商有 

否向加影市议会申请。” 

他说，发展商要使用地方政府辖区的 

道路，就需缴付抵押金给地方政府，一旦 

施工过程导致道路损坏，发展商若不愿负 

责，可用抵押金铺路。 

黎潍福提及，金山路衔接蕉赖-加影 

大道的路口没有缓冲路段，建议加影市议 

会指示相关单位重新规划路口设计。 

黎潍福（左起) 

'I�::: 
金山路驶往蕉赖-加影大道的路口没冲缓区，十分危险 

李伟业和李常兴巡视金山路 

李常兴：賴化路段 

金山花园居协主席李常兴说， 

该花同处于安邦再也市议会和加影 

市议会边界，222户居民门牌税交 

给加影市议会，68间则交给安邦再 

也市议会。 

由于该选区划分是莲花苑州选 

区，因此他向黎潍福投诉此事。 

他指这段路是雪州与吉隆坡交 

界处，希望可获得美化，如增设 

“欢迎到雪州”的牌匾。 
故障多个月的街灯已修好。 
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梅英权：更有效率打击罪案 

应加强巴生区警员分配 
(巴生1日讯）巴生区居民协 

会联合会新任总会长梅英权呼 

叮政府加强巴生区警员分配， 

以更有效率打击罪案活动，为 

居民打造安居乐业的舒适环 

境o 

他建议政府在经济能力许 

可制度化拨款支援非政府组 

织，非营利慈善却丨体，治安队 

及有需要的单位。 

“我们居民协会联合会， 

也将全力配合巴生区国州议 

员、市议员、地方政府、警 

方、各社团单位来关心及发展 

巴生。” 

他日前出席该会就职典礼 

时致同，并促请雪州政府早日 

落实之前的建议，即在巴生设 

立华人文化中心及中央政府建 

议在巴生北区增设的政府医 

院。 

“本会也将与巴生中华总 

商会及雪隆留台同学会配合， 

推动“巴生复兴•老城计划”， 

希望巴生全民能全力支持该计 

划，丨丨：巴生蜕变为最宜居和可 

持续的城市之一。“ 

他也呼吁其他还未加人联 

合会的居协积极加人，以壮大 

联合会代表性，群策群力为巴 

生治安、环境卫生及发展等贡 

献。 

在巴生区居民协会联合会举行“委任永久顾问为当然副会长和委任各局主任”晚宴仪式上。左起 

为陈宝福、拿督黄华文、拿督蔡崇华、拿督刘金棠、拿督陈福源、梅英权、拿督颜悠廷、吴耀 

宗、施敦和、陈育顺、马怡南及严居雄。 

巴生区居民协会联合会职委名单 

永久顾问 

副会长 

拿督陈福源 

拿督蔡崇华（兴吉花园会 

长）、潘国全PJK (巴 

生园会长）、吕贵进（巴 

生百家利花园会长）、林 

松明（巴生加埔一里半会 

长）、马怡南（巴生加埔 

路二哩会长）、颜维才 

(巴生武吉丁宜会长）、 

李建发（巴生直落玻璃会 

长）、叶万平（巴生彩虹 

阁会长）、郑贵喜（巴生 

武吉拉惹珍珠花园会长） 

(余者从略） 
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柔+张存皤票R兹敏领先拉葙兹 
新山1日讯|柔州公正党党选投票结果出炉， 

公正党署理主席候选人拿督斯里阿茲敏阿里以827 

张多数票领先挑战者拉菲茲。惟目前尚有1100张存 

疑票，或将影响柔州党选结果。 

在党选中寻求蝉联的阿兹敏 

阿里也是经济事务部长，他共获 

得5852张票数，前班丹区国会议 

员，也是原任副主席的拉菲兹得 

票5025张票数。 

柔州是继槟城之后第二个投 

票的州属，这是两人在激烈竞争 

下，阿兹敏第二次领先拉菲兹。 

此外，属于阿兹敏阿里团队 

的阿菲夫和哈尼扎，也在公青团 

团长和妇女组主席之争中处在票 

数领先的位置。 

至于属于拉菲兹团队的阿克 

玛纳西尔，虽然是来自柔佛州， 

但显然未在柔州党选中占优势。 

2候选人不符资格 

据了解，昨日投票过程中出 

现约1100张存疑票，即一些前往 

投票的党员，其名字并未出现在 

党员名册上，令党员身份存疑。 

选委会允许这些声称是党员的人 

士进行投票，随后在两天的时间 

内核对投票党员身份，以公布最 

后的柔州党选结果。 

o 
公正党党选 
投票：9月22日�10月28日 

taaf^陈极燕 

柔州党选投票在昨天（9月 

3•曰）上午10时至下午5时进行。 

全柔共有24个区部进行党选投 

票，除了直选中央领导层外，也 

进行区部党选投票。 

拉美士区部因两名候选人不 

符竞选资格无法进行改选，其余 

23个区部改选成绩已于昨晚9时许 

陆续出炉。 

根据资料，柔州共有3万 

7934名党员，但昨日的投票率明 

显偏低，投票的党员占柔州党员 

人数约28%。各区部投票率分别为 

昔加末39.29%�古来37.10%�士 

基央35.92%�新邦令金34.07%�  

荅吉里30.81%，以及巴力士隆 

30.61%，其他区部投票率也介于 
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11.72%至28.77% o 

根据各区部投票结果，拉菲 

兹基本掌握了 12个区部的票数， 

不过在总票数却不敌阿兹敏。拉 

菲兹在荅吉里和昔加末区部的得 

票数只以微差票数取胜，两人在 

边佳兰区部则获得同票数。 

支持阿兹敏阿里的区部则包 

括居銮、士基央、哥打丁宜、礼 

让、地不佬、亚依淡、四加亭、 

荅株巴辖、新邦令金和笨珍。该 

党中央理事拿督拉昔满意柔州投 

票程序，他说，24个支部的投选 

过程没有出现不愉快局面。 

继@州后，阿兹敏(右）在柔州，公党， 

党选中再次领先 
— . -

公正党署理主席战形势 

工)t宾i成 >阿兹敏领先176票 

非全部完整成绩 

MB •阿兹敏领先827票 

阿茲敏 
拉菲茲 

阿茲敏 
拉菲兹 

6000-. 

5000-

4000-

3000-

2000 

5000-

5852 

Page 2 of 3

02 Oct 2018
Oriental Daily News, Malaysia

Author: No author available • Section: News • Page: A9 • Printed Size: 550.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • ASR: MYR 9,646.15
Item ID: MY0033904611

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



_过去腿设方_ 
巫统在509全国大选失去政权后的首个执政党的位置。评论人也认为，巫统主席阿 

代表大会，虽被视为巫统成为反对党后未来末扎希在政治合作的立场上揺摆不定，没有 

斗争焦点。然而，周日落幕的巫统大会却没清楚的方向。 

•划剛，大会上虽混合了巫统老旧领袖与 

政治评论人批评巫统，没有准备当好反青年领袖不同声音，然而巫统旧政治思维仍 

对党的角色，仍在缅怀过去，想方设法回到操控著巫统。 》报导A4 
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F 

巫统败选后第一次以反对党身份召开代表大会，尽管场面浩大，但新任领导层并没有为党员明确指引未来方向。_骆曼-

封面头条 

11巫统〕 

罗奕莹 

吉隆坡i日讯I巫统大会落幕， 

经历509全国大选惨败，断送逾60 

年执政杈并沦为反对党后的巫统， 

首度召开代表大会虽备受关注，但 

却没有带来太多改革愿景，也激不 

起任何火花。政治评论人更狠批， 

巫统在政治合作的立场上揺摆不 

定，仍以反对党的身躯活在当政府 

的幻想中！ 

雪兰莪大学副校长拿督莫哈末礼端在 

接受《东方日报》访问称，从巫统大会各 

领袖演说来看，这场代表大会缺乏明确的 

方向，在党的改革上，党主席拿督斯里阿 

末扎希并没有为数千名远道而来的巫统党 

员指引未来方向，而巫统也没有准备当好 

反对党的角色。 

他表示，这次大会彰显了巫统在做出 

改变方面的无能，完全没有融入反对党的 

角色。 

他直言，巫统还在做白日梦，成天想 

著如何成为执政党，即使是通过不民主的 

方式。「做反对党就要有反对党的力度， 

你应该要做双倍的努力，而不是一直在缅 

怀过去。」 

扎希演说「不合格」 

他说，这次的巫统大会失色不少，作 

为败选后的第一次代表大会，巫统主席阿 

末扎希的政策演说及总结致词明显「不合 

格」。 
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「如果是一般的大会，这样的主席演 

词还算普通。但这是巫统挫败后的演说， 

却没有道出任何意义，方向也不明朗。』 

「这也包括党主席应该明确告诉党 

员，要怎么成为有效的反对党。」 

莫哈末礼端指出，从巫统没有在波德 

申国席补选中上阵一事就能看出，巫统没 

有这个勇气成为反对党。 

国立大学亚洲研究中心主任法依沙表 

示，党主席阿末扎希并不清楚巫统应该扮 

演的角色，也就是一个强大的反对党。 

「在各方大力推动选举改革之时，巫 

统应该意识到，如果希盟无法兑现承诺， 

巫统自然会回到人民的怀抱。肖1」提是’他 

们必须巩固自己的党，解决各种问题，特 

别是流失非巫裔选票的问题。』 

他提到，巫统前主席拿督斯里纳吉三 

番几次在社交媒体上开腔批评希盟政府的 

政策，反观，阿末扎希却相对沉默，因为 

后者一直在忙于和希盟成员党谈判，以尽 

速回到执政党的位置。 

「他一直都想要快速地回到（当）政 

府的日子。」 

他也批评，阿末扎希没有领导风范， 

言论反反复复，不久前才提出与希盟共组 

联合政府，不到几天，却在巫统大会上u 

转，提出与在野党共组强大反对党阵线。 

此外，法依沙表示，巫统至今依然活 

在前党主席拿督斯里纳吉的影子底下，因 

为该党并没有一个真正的领袖。 

「我不知道这是马来文化还是巫统 

文化，但只要一天纳吉还在巫统内阴魂不 

散，这个党就不能前进。 

纳吉在巫统大会结束后，与一众党 

员高唱党歌之时难忍泪水，感触而 

泣，并感叹自己在受上天考验之时 

并不孤单。 
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鼉R3天雪州4县9B越M水 

34万2908个水供登记用户。 

他指出，在制水期间，该公 

司拥有足够的储备水，并会按照 

需求透过固定水站和可承载5000 

公升的水槽车，分配净水予受影 

响的地区。 

「民众可以按照需求提肖1」储 

水，但切勿过分滥用，一旦被发 

现有民众恶意浪费水，本公司不 

排除会采取行动对付。」 

他说，总共会开放80个固 

定水站，这些水站主要设立在偏 

远郊外、高楼住宅或是人口聚集 

地，即学校和诊所等地点。他们 

会限制每户取水的使用量，以确 

保储水能够应付当地每户人口。 

他今日和客户关系与通讯部 

主任阿都拉劳夫，在雪州水务管 

理公司总部一同召开记者会时， 

如是指出。 

提升陈旧设备 

肃咏和解释‘有关提升工 

程覆盖士毛月河滤水站1至6个站 

点，耗时12个小时。主要工作是 

提升长达20年的陈旧硬体设备和 

修复地下输水系统的漏洞，其中 

一项目就是更换水表，以减少无 

效益水（NRW )的产生。 

他强调，碍于人口以及地域 

性的差异，每区恢复正常水供的 

时间都不同，故民众需时刻留意 

进度。 

另外，为解决制水期间民众 

可能遇到的问题，该公司也从当 

天起开设7间24小时「一站式服 

务中心」（PKS)，并且开放2个 

Whatsapp联络方式，以方便公众 

咨询及求助水供相关的课题。 

民众欲知更多详情，可查询 

其官网：www.syabas.com.my或其 

官方面子书，同时亦可透过紧急 

联络，Whatsapp至019-2816793 

或019-2800919 ° 

八打炅再也1日讯I为让路展开士毛月河滤水站硬体设备提升及修复 

工程，雪州水务管理公司宣布从本月9日早上卯才正起，雪州4个县区将同 

步暂时性制水；制水时间最少介于30个小时至最高72个小时不等，涉及近 

35万户水供用户（家庭），预料有超过百万人口受影响。 

雪州水务管理公司（A i r  

Selangor )水源分配主任萧咏和 

表示，有关的提升工程包括更 

换士毛月河滤水站（LRA Sungai 

Semenyih )的残旧水表，有关水 

表操作至今已有逾20年。 

他说，同步制水的4个县 

区，分别是八打灵县、瓜拉冷岳 

县、乌鲁冷岳县和雪邦县，受影 

响的范围涉及476个地区’相％于 

S 雪州4县制水详情 g 

县 涉及地区 水供登记用户 一站式服务中心 水槽车 固定水站 

八打灵 70 13万2943 3 25 34 

乌鲁冷岳 137 6 万4807 1 12 13 

雪邦 175 8 万6403 2 18 27 

瓜拉冷岳 94 5 万8755 1 7 6 

总数 476 34万2908 7 62 80 
I 1 
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县 

乌鲁冷岳 

霄邦 

瓜拉冷岳 

地区 

蒲种市区、蒲种山岭镇、蒲种再也镇、沙登工 

区、电动火车沙登站、史里肯邦安、大-花if? 

博特拉大学和梳邦工业区花园 

万宜武吉皇冠城、锡米山华人新村、士毛月岭> 

士毛月华人新村、加影先锋镇、万宜新村、柏迈 

花园、万宜旧镇、加影东区和绿野商场 

赛城、101商场、龙溪新村、龙溪中心、布城、龙 

溪华小、翠湖新城、甘榜珍昌、厦门大，分校和腳 

雪邦高尚住宅区 

仁嘉隆15里、达迈花_、池龙花_、甘邦双溪 

浪、万津花园、英达再也花园、冷岳再也花园【 

德莎再也花园、彳二嘉隆新村和快乐花园 

**详情測览：https://www.syabas.com.my/uploads/announcements/ 

works_at_sungai_semenyih_water_treatment_plant_my )df 

部
分
制
水
地
区 
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员市行动队反齓蓽玟圾 
八打炅再也1日讯配合世界人居日，八打 

灵再也市政厅与德国马来西亚学院合作成立一 

支「反乱丢垃圾行动队」，即日起每逢工作日 

早上11时30分至下午1时30分，到灵市52区、8 

区及14区捡拾小垃圾，为期3个月，藉此提高市 

民对爱护环境的醒觉意识。 

这支「反乱丢垃圾行动队」 

是由德国马来西亚学院志愿学生 

所组成，他们获分配垃圾夹及袋 

子等装备，每日分批到上述3个地 

区捡拾小垃圾，如烟蒂、纸巾及 

食物包装纸等。 

期间，他们也会派发传单给 

市民，以传达照顾环境整洁的意 

识0 

提高醒觉意识 

八打灵再也市长拿督阿兹兹 

表示，「反乱丢垃圾行动队』的 

成立不仅旨为捡拾小垃圾，更重 

要的是提高人民对环境保护的醒 

觉意识，以确保灵市内不受乱丢 

垃圾情况所污染。 

「如今市政厅的垃圾承包 

商主要处理家庭及商业的固体废 

料，并没有一支团队专门捡拾小 

垃圾；倘若日后小垃圾变多了， 

或许有成立的必要，但按照目前 

市区的情况来看，状况尚算良 

好。J 

「，今日推介『反乱丢垃圾 

行动队，主要是希望借此提高 

市民的醒觉意识，让人们了解身 

为公民的责任感。」 

他也以日本城市为例指出， 

曰本地方政府有设条例规定商家 

必须自行照顾店前走廊的整洁， 

否则将被罚款等。 

「虽然如今灵市政厅还未有 

如此规定，但社区必须要有这样 

的醒觉，自行照顾周遭环境的干 

净。」 

阿兹兹是于今日出席世界人 

阿兹兹（左4)周一推介「反乱丟垃圾行动队」时，亲自动手 

捡拾小垃圾，如烟蒂、纸巾及食物包装等。左3起为佐哈里及 

李立贤。 

居日庆祝活动暨推介「反乱丢垃 

圾行动队」时，如此表示。出席 

者包括八打灵再也副市长佐哈里 

及固体废料管理与公共清洁组主 

任李立贤等。 

他也说，庆祝世界人居日 

的主要宗旨，就是传递可持续发 

展的观念，以打造出一座宜居城 

市。 

配合庆祝世界人居日，灵市 

政厅今曰同步举行3项活动，除了 

推介「反乱丢垃圾行动队」也举 

办3R市集，以及组团到瓜雪而榄 

垃圾土埋场参观。 
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陳超耀：搞區域主義？ 

欐巧霣不瞭解砂人 
(本报美里30日讯）在1963年马来西亚建国契约（M A 6 3 )下，砂拉越属於邦国地位，与沙巴、马来亚是平起平坐的对等关系，因此砂人 

有权站在自己的立场维护自己的权益不遭剥夺。 

针对联邦妇女、家庭与社会发展部 

副部长杨巧双昨天抨击砂拉越搞“区域 

主义” 一事，砂人联党中央秘书长兼卑 

尔骚州议员拿督陈超耀今天发表文告如 

此表示。他说，砂人向来主张公平、公 

正的治国理念，从来没有意思要与马来 

亚造成“隔离”，分裂国民。 

他说，对砂人这些年护权的激烈表 

现，杨巧双发表深具贬义的评论是偏颇 

的，因为她没有将此事件放在近半个世 

纪的历史框架来思考问题，因此才会得 

出这个片面的结论。 

削弱權益掠奪資源 

陈超耀说，砂拉越“区域主义”的 

形成是政治原因，联邦政府在过去用不 

当手法、用专制权力在国会修改了至少 

600条宪法，削弱砂权益，掠夺砂庞大资 

源，造就了今天繁荣的吉隆坡等地，却 

令砂成为全国最贫穷之地。 

他说，单单是联邦掠夺砂拉越的石 

油与天然气就是最好的例证。油气税收 

毎年至少500亿，砂却只获得区区5X的配 

额，在强权之下，过去砂人只得忍气吞 

声，不敢为自身权益大声讲出来。 

聯邦欠砂一個道歉 

“当内安法令解除後，恶法的紧箍 

咒消失，真实的历史面纱揭开，加上砂 

人开始醒觉，这些年来砂人才呐喊要索 

回自主权，维护失去数十年的利益，这 

是合情合理的做法。” 

他说，如果联邦向来秉持三邦建国 

时的对等地位，不违反协议，不刻意侵 

权，且公平对待砂拉越，资源均分，权 

益共享，砂人今天不会激烈反弹。 

陈超耀说，希盟509大选前的竞选宣 

言列明增加砂20X石油税，说明希盟领 

袖非常了解砂过去受到联邦“亏待”的 

事实。但是，今天希盟已执政联邦，却 

食言不悔，岂不是公然继续剥夺砂人权 

益？ 

他说，联邦始终欠砂人一个历史性 

的道歉。这个结必须由联邦领袖以诚 

意、诚信来解决，而不是打圧砂人坦然 

表达的民意、高涨的情绪，或通过言论 

来贬低砂人。 

砂人理性又愛國 

他强调，希盟领袖来砂，应该关心 

砂人的困境，比如贫穷的乡区缺乏电流 

食水、乡区残校危楼严重、砂沙缺乏一 

条像样的贯通全境的道路，我们非常需 

要联邦的大笔拨款来落实、改善这些基 

本设施。 

“她不是砂拉越人！她是不会了解 

大多数砂拉越人内心真实的感受。” 

陈超耀表示相信砂人是有理性、爱 

国的一群，砂人在公平公正的政策下， 

会视马来亚为兄弟邦，视马来亚同胞是 

“一家人”，而不会想脱离马来西亚搞 

独立。 

•陈超耀针对联邦 

妇女、家庭与社会 

发展部副部长杨巧 

双抨击砂拉越搞 
“区域主义”一事 

发表艾告，并强调 

不是砂拉越人的杨 

巧双是不会了解大 

多数砂拉越人内心 

真实的感受。 

一 
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•黄瑞林（后排中）接待马六甲议长奥玛嘉化（左五）与他的团队。右五是 

黄和平。 

他说，州议会将在11月23日召开至 

12月7日为止，届时大臣阿米鲁丁将提 

嫠2019年财政预算案。 

“与此同时，无拉港州议员王诗 

棋与斯里斯迪州议员哈利梅将在当曰宣 

誓o " 

另外，马六甲议长奥玛嘉化表示， 

由于马六甲州政府将设立能力、公信力 

与特别遴选委员会（MELCAT)，所以 

今次特到拜访雪州议会取经。 

他说，同时或会效仿雪州政府设立 

《TV Selangor)直播州议会的情况，让 

选民了解州议员的工作，以及州议会谈 

论的事项。 

(沙亚南1日讯） 

雪州议长黄瑞林预测雪 

州2019年财政预算案--

如既往，没有带来任何 

好消息，也可能收紧各 

部门的开销，总开销的 

预算比往年少 

他说，联邦政府 

2019年财政预算案将定 
调为“全民牺牲”财 

案，估计雪州政府也会 

比往年更为谨慎，减少 

开销。 

“我们必须是看总 

收入，是不是需要花_ -

大笔的钱在某个部门、 

津贴或发展上；所预算 

的开销必须用在值得及最能让人民受 

惠的事项。” 

黄瑞林今日接待马六甲议长奥玛 

嘉化、副议长黄和平等人到访时，如 

是指出。 
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余秘葉 

(八打灵再也1日讯）公正党 

党选柔佛和槟城已经完成投票，目 

前为止捍卫署理主席职的拿督斯里 

阿兹敏在这两大票仓所得票数皆领 

先挑战者拉菲兹。 

柔佛州公正党党选昨天完成投票， 

阿兹敏的票数稍为领先挑战者拉菲兹， 

获得4503张票（53.11%)，拉菲兹得票 

3976张(46.88%)，阿兹敏以527张票领 
先° 

这是柔州公正党改选最激烈的--

次，根据柔州24个区部对该党署理主席 

的投票结果，阿兹敏以527票领先拉菲 

兹，也意味着阿兹敏的票数在槟州及柔 

州都胜一筹。 

畫+板 1 0  •  2 (  〕1 8  星期二 

• 
..k .� 
T. 

« 
柔檳芫成投票 

領先 “ 
公正党在柔佛州共有24个 

区部，阿兹敏在士基央、拉美 

十、礼让、亚依淡、四加亭、崙 

株巴辖、新邦令金、居銮、哥打 

丁宜、地不佬以及笨珍胜过拉菲 

兹。拉菲兹则在昔加末、巴莪、 

峑吉里、麻坡、巴力士隆、森波 

浪、东南区、巴西古当、新山、 

埔莱、振林山以及古来则赢过阿 

兹敏。 

阿兹敏的强区是拉美士 

(得票率72.3% )、礼让（得 

票率63.4% )、崙株巴辖（得 

票率72.5%)、地不佬（得票 

率64.2%)以及笨珍（得票率 

91% )。 

在副主席方面，12人竞选4名 

副主席职，得票最局的是公正党 

原任副主席希维尔（3815票）、 

其次是原任妇女组主席祖莱达 

(3744张）、原任副主席努鲁依 

莎(3735张）以及原任副主席蔡 

添强（3284张）。 

4人当中，有3人是隶属阿兹 

敏派系，即希维尔、祖莱达及蔡 

添强。 

在公青团长和署理团长竞选 

方面，阿菲夫和希尔曼也分别先 

拔头筹。 

出现“身分不明”党员 

妇女组主席和署理主席的竞 

选，哈妮查以及达罗雅也分别领 

先。 

据了解，有这些“存疑票” 

是来自“身分不明”的党M，即 

虽然他们自称是党员，但党员数 

据库找不到他们的资料 

公正党选委会署理主席阿兹 

曼昨日向《马新社》表示，柔州 

的投票情况顺利。 

柔州公正党24个投票中心昨 

天早上卯寸至下午5点投票，该州 

有3万7934名党员符合资格投票， 

但只有1万零725人现身投票。 

接下来，吉兰丹和登嘉楼将 

于本周五举行党选投票，彭亨定 

在周六，吉隆坡和纳闽定在周日 

投票。 

玻璃市和霹雳州原定9月23日 

的投票也因为电子投票故障而宣 

布展期 

K
T 

阿
兹
敏 

根据昨日上午10时至傍晚5时的投 

票统计，公正党在柔州有近3万8000名 

合格党员可投票，最终共有1万725名党 

员投票，总投票率为39.29%。 

柔“废票”高达8479张 

不过，奇怪的现象是，党员投“废 

票”的比率甚高，高达8479张。 

阿兹敏在槟岛得票3326张领先，拉 

菲兹则以3150票紧追。 

柔佛州是公正党5大票仓之•，在 

505大选后，拉菲兹通过其创办的政策 

措施研究中心（INVOKE )拉拢不少新 

党员人党，柔佛州的选情原本被视为是 

拉菲兹占优势，但选举成绩让人有点出 

乎意料 

阿兹敏阿里今天心情显得特佳，今 

午1时20分左右发表推文感谢柔佛公正 

党党员的支持。 

他的推文写道：“谢谢柔佛构筑 

和谐，实施改革。” 

阿兹敏团队在柔皆领先 

根据柔佛州党选成绩，阿兹敏的团 

队包括副主席、妇女组和公青团，皆处 

于领先地位。 
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(吉隆坡1日讯）妇女及家庭发展 

部副部长杨巧双认为，今时今日若在公 

开场合施行鞭刑属不恰当。 

她出席马来西亚临终关怀协会 

(Hospis Malaysia)举办的“畅所欲言， 

别再视若无睹”活动后，被询及反贪会 

主席拿督斯里苏克里建议让贪污者受到 

鞭刑的惩罚时，如此回应。 

她说，既然反贪会已提出这项建 

议，就让他们带入内阁讨论；无论如 

何，任何涉及修改法律的事宜都需要在 

国会下议院进行辩论，届时相关利益者 

都有机会表达他们的立场。 

她认为，如果要追根究底，很多社 

会问题都源自于贫穷，如果要克服这些 

问题，最有效的方式为预防措施，如教 

育等。 

“只有一种鞭刑不会有争议，即是 

对强奸犯或性虐待他人的人士 ” 

2030料15.3%人口年过60 

另一方面，杨巧双指出，大马正 

面对人口老化的问题，预计2030年会有 

15.3%的人民介于60岁以上；但很多国 

人保持着“不关我事”的态度，只愿意 

接受和有利于他们的事务。 

“我以在住宅区设立疗养院为例 

子，居民协会及邻居将会以各种理由拒 

绝在他们的社区建设疗养院，他们拒绝 

的也托儿所及幼儿园等，主要的投诉原 

因包括他们不喜欢救护车的警笛、忌讳 

尸体、屋价会跌、儿童很吵等。” 

她认为，如果要给予老人及孩童 

最好的照顾，支持这些在社区建立提供 

这些服务的人士需要在睦邻中提出他们 

的意见，让支持的声音被听见及纳人考 

量；同时也不要排除本身在未来或许会 

需要这些服务的可能性。 

“90%的托儿所没有注册，因为他 

们无法获得邻居的同意，他们已经完成 

其他程序，就只差这一关，所以他们只 

好在没有执照的情况下应运“ 

她也宣布拨款1万令吉来支持这项 

活动。 

出席者包括马来西亚临终关怀协会 

(Hospis Malaysia )主席拿汀周怀琳及雕 

像设计师尤索夫。 

貪污公開鞭刑建議 

所尤 
展索 

杨i夫 
巧的及 
双大周 
—象怀 
左雕琳 
二塑。 

^ o 
正右 

参起 
观为 

大象雕塑喚醒覺鼓勵病人説出心聲 

马 
来西亚临终关怀协会（Hospis 

^Malaysia)主席拿汀周怀琳表 

示，“畅所欲言，别再视若无睹”活动 

目的是要透过吸睛的大象雕塑，鼓励正 

在与病魔对抗的病人早一点向他们的挚 

爱或看护人表达他们的感受及说出现阶 

段对他们而言最重要的事情，而鼓励病 

人打开话匣子是该协会临终关怀人员的 

核心任务。 

马来西亚每年大约有5万6000人需 

“我们希望这个获得私人界、政府 

和非政府组织支持的醒觉运动可以提高 

民众对这个课题的醒觉意识，同时投人 

更多资源确保安宁疗护也纳人国家医疗 

保健系统，使安宁疗护有朝一日成为大 

家都能获得的服务。” 

从即日起至10月14日，民众可在吉 

隆坡城中城公园广场参观大象雕塑，展 

出日期是配合在吉隆坡会展中心进行的 

世界癌症大会而定；之后，这些大象雕 

要寻求安宁疗护服务，不幸的是，只有 

约10%的病人可以获得这项服务。” 

她补充，由于大马人越来越长寿， 

寻求安宁疗护服务来舒缓顽疾的需求预 

料也会提高，因此国人不能再视而不 

见• 

塑将移至吉隆坡阳光广场，并安置在广 

场内极具策略的地点，展出日期从2018 

年10月中至2019年4月。 

欲知更多醒觉运动详情，请查阅 

www.speakup.com.my ° 
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士毛月河滤水站展开关键设备更换工程 
雪州水供有限公司（SYABAS)，雪州 

水供管理公司（Air Selangor)的子公 

司，谨此通知，士毛月河滤水站设备 

更换工程将在2018年10月9日进行，长 

达12小时。此维修工程将导致滤水站 

全面关闭。 

因此，八打灵、乌鲁冷岳、瓜拉冷岳 

和雪邦的数个地区将面临暂时性水供 

中断。水供将在滤水站全面运作后恢 

复，同时水供恢复过程将根据客户所 

在地和地理位置高度等应地而异。 

H青参阅以下相关区域和水供中断期 

列表。 

在水供中断期间，整体设立了7个当 

地服务中心。（Local Service Centres) 
客户们受促在2018年10月9日前 

储存足够的水。欲知详情以及 

最新消息，请浏览我们的官网 

www.syabas.com.my， 面子书 “Air 
Selangor ，推特 @air—selangor 
及” Air Selangor”应用程序。 
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產業評估局：控制屋價 

倡設屋價及成本控委會 
(布城1日讯）产业评估及服务局 

建议建立屋价及成本控制委员会，以监 

督发展的成本，以达到控制屋价的目 

的。 

该局总监诺丁达哈隆说，有关发展 

成本，包括了基础设施、建筑材料、人 

力和发展商利润的比例。 

他今日发表文告说，该局认为，对 

某些部分豁免或征收销售及服务税，应 

该是以更全面的方式进行探讨，而不是 

逐个来看。 

“我们认为要审查一个房屋计划 

的发展部分，以确定导致屋价h涨的部 
分。” 

他说，这包括了土地、保费、开发 

费用、提供的基础设施、公共设施费， 

如国能、雪州水供公司（Syabas )�英 

达丽水（Indah water )�建筑材料、过 

渡贷款（bridging finance )和终端融资 

(endfinancing )�保险、人力、专业 

费、发展商利润的比例、营销技巧/噱 

头、营销和广告的成本、发展商抵押 
等° 

他说，该局的角色是担任政府及政 

府机构的顾问’ 丫I:有关产业方面的评估 

和咨询，为它们提供可靠、及时和专业 

的服务 

他指该局会针对各种估值问题，如 

印花税、修改条件、公务员房屋融资等 

提出合理的建议。 

他澄清，该局没有扮演控制任何房 

地产价格的角色，只是在宣布房地产市 

场的重要指标方面扮演角色。 
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達力獲水務合約回撥 

助加強資金流 

河公司（SPLASH )后，进行水供重 

组计划而必须进行营运及维修合约洽 

(吉隆坡1日讯）达力集团 

(TALIWRK.8524,主板公用事业组）接 

受雪州水供管理公司（Pengurusan Air 
Selangor )的营运和维修献议，预计可 

回拨为数不少的资金，有助增强公司资 

金流动。 

据不愿具名小股东表示，管理层 

今R在股东特大会上透露，随着公司 

接受雪州水供管理公司的营运和维修 

献议，之前未接收的应收账7亿1000万 

令吉中的90%将可重新人账，加上1亿 

8559万令吉拨备的-部分回拨，料有助 

增强资金流。 

达力集团在8月接受雪州水供管理 

公司提出的献议，以对该公司收购雪 

独资子公司Sungai Harmoni接获雪 

州水供管理公司献议，针对雪兰莪河 

第一期污水处理工程（SSP1 )提供的 

营运和维修（OMA)合约中的应收账 

进行协商，此外洽商新OMA合约。 

根据协议，雪州水供管理公司将 

在营运日的14天支付10%的预付款，之 

后按九年分期支付剩余款项，每年利息 

为5.25%� 

特大通过3送2红股 

另-方面，达力集团股东在今日 

股东特大上通过3送2红股计划。 

执行董事拿督林有文表示，派送 

红股将提高股东参与公司活动，以及保 

持股东的持股比例。 
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“我 
会通知沙亚南 

市政厅有关投 

诉。 

让公共 

工程组去巡 

视，看是否 

需要重新铺 
路o ” 

亚南武吉哥文宁 

路（ J a l a  1 1  B u k i t  

Kemuning，靠近Best View酒店）通往 

武吉美鲁路（Jalan Bukit Meru )的道 

路状况十分糟糕，该道路长期都以 

“贴药布”的方式去修补路洞，造成 

长约1.5公里的道路变成波浪路，对道 

路使用者造成不便。 

切换车道易导致意外 

由于该道路可以通往哥打哥文宁 

商业区及工厂区，因此每天都会有大 

量的罗里、卡车及车辆经过，车流量 

十分高，路面破损情况也相对快速。 

据我的观察，不少车辆为了闪 

避凹凸不平的路面，经常出现左右切 

换车道情况，不时发生碰撞的事件。 

由于该路段只有2条车道，没有别的 

出口，•旦发生意外，将会造成大塞 
午：o 

另外，我也发现该区的树木枝桠 

已遮蔽部分的街灯，造成晚上道路黑 

暗，街灯起不到照明的作用。 

希望市政厅能够关注以上的交通 

设施问题，让驾驶者能够在更安全的 

环境下驾驶，避免不必要的意外。” 

林先生投訴 

1.5公里“波浪路” 
逋
知
市
政
廳
派
員
巡
視 

沙
亚
南
市
议
员
卡
玛
鲁
回
应
： 

沙
亞
南
斌
吉
哥
文
寧
路 
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首邦市多處樹倒溝塌 

•柏西兰巴迪的沟渠疑因有裂 

痕和排水冲撞而坍塌。 

外，梳邦再也市议员李 

Jflli燕韵表示，今午3至4时 

的一场豪雨，导致首邦市多个地 

区发生闪电水灾、树倒及沟渠坍 

塌事件•沟渠坍塌，殃及数辆停泊在该处的轿车。 

她指出，事发时，当地的大 

沟渠水满为患，以致路面上的水无法有 

效流人沟渠；而旺沙拜度里（Wangsa 

Baiduri )及USJ 2—带皆出现树倒问 
题，° 

“柏西兰巴迪(Persiaran Bakti )出 

现较严重的沟渠坍塌事件，并导致数辆 

车遭殃。” 

她说，初步怀疑是该沟渠原本已经 

有裂痕，所以在水的冲击下而坊塌。 

她指出，梳邦再也市议会在接获投 

报后，已即刻采取行动，派员前往现场 

进行清理及维修工作。 

她补充，市议会也考虑到安全问 

题，会先围起坊塌的沟渠。 
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提升工程影響476地區 

雪H9B教水72小詩 
(吉隆坡1日讯）雪隆将会在本月9日 

大制水，受影响地区多达476个，制水时 

间长达30至72小时！ 

逾34万用户没水供 

雪州水供公司将于9日当天（星期二）在 

士毛月河滤水站展开为时12个小时的更换重要 

机件提升工程，届时滤水站将全面停止运作， 

近而导致八打灵县、乌冷县、雪邦县及瓜雪县 

共476个地区的34万2908个用户户头的水供受影 

响o 

雪州水务管理公司水供供应部主任萧咏和 

呼吁受影响的居民储存足够的备水，以应对来 

临的制水情况。 

制水时间是从10月9日早上<5时开始，翌日 

10月10日下午3时将逐步恢复水供，而10月12日 

早上卯寸将全面恢复正常的水供 

县受影响的户头与地区数量，分别是八打灵县 

(13万2943个户头，70个地区）、雪邦县 

(8万6403个，175个）、乌冷县（6 

万4807个，137个）及瓜冷县(5万 

8755个，94个)。 

面对72小时制水的县属和 

地区有八打灵县（35个区）、 

雪邦县（5个区）以及瓜冷县 

(31个区）® 

萧咏和指出，有关提升 

工程主要是为士毛月河滤水站 

第一至第五线替换与安装批量供 

应率（Bulk Supply Rate )的电磁流量 

表，此工程已获得国家水务委员 

雪州4个县将有476 

个地区受制水影 

响，雪州水务管理 

公司将会派出多 

辆水槽车让民众 

取水。（档案 

BS ) 

表，此工程已获得国家水务委员 

会（SPAN )的批准。 

“原本我们是安排在W月2日 

进行提升工程，惟碰巧遇上初中 

二评估考试（PT3 )，因此才展延 

小時開放的地方服務中心 
(共7個） 

他说，更换批量供应率流 

量表是其中-个减少无效益水 

(NRW)的项目，以及更换使用 

超过20年的水表。 

萧咏和补充，届时仅有士毛 

月河滤水站受影响，雪隆有15% 

用户受波及，剩余的85%用户则 

八打灵县 

* Taman Rekreasi Wawasan, 

Persiaran Wawasan, Puchong 

* Pusat Perdagangan Seri Kembangan, 

Jalan PSK 9, Seri Kembangan 

* Taman Equine Pump House, 

Persiaran Pinggiran Putra, 

Seri Kembangan 

乌冷县 

* Around Masjid Al-Hasanah, 

•萧咏和（左）和阿都劳弗展 

示士毛月河滤水站提升工程与 

制水的通告，呼吁受影响用户 

储存足够的备水。 

全 
天 
候 
開 

萧 
詠 
和 

9 

；^：咏和表示， 

M在制水期 

间，雪州水务管理公 

司也将从10月9日早上 

9时，开放7个24小时 

运作的地方服务中心 

(PKS)，让民众直接 
是使用其它滤水站的水供，可以 

如常用水» 

他提醒民众记得储存备水， 

但切勿储备太多，以免造成浪 

费。 

另•方面，雪州水务管理公 

司客户关系与通讯部主任阿都劳 

弗指出，该公司也将会频密在受 

制水影响地区巡视，以第-时间 

提供帮助 

Persiaran Usahawan, Sek.9, 

Bandar Baru Bangi 

雪邦县 

* Masjid Taman Putra Perdana, Puchong 

* Putrajaya Sentral, Presint 7, Putrajaya 

瓜冷县 

• Jalan Palas 10, Tmn Dato' Hormat, 
Telok Panglima Garang 

詳情見大都會第10版 

開 
放 
7 
服 
務 
中 
心 

B 

起 
提 
供 
援 
助 

(PKS)，让民众直接 

上门谘询与寻求紧急水 

供援助®_ 

此外，该公司也将 

会在受影响地区提供10 

辆大型水槽车、62辆水 

槽车与80个固定水槽让 

民众取水。 

他说，该公司也已 

向当地的人民代议士传 

达有关制水的讯息。 

若 
(SMS) 

至15300 

民众要寻求紧急水供的 

援助，可发送手机短讯 

，输入<名字〉<地址〉，发送 

，或者使用Whatsapp发送至 

這裡査詢制水詳情 
019-281 6793或019-280 0919 

民众可以通过以下的管道查询制 

水详情： 

1 )网站：www.syabas.com.my 

2 )脸书：Air Selangor 

3 )推特：@air_selangor 

4 )手机应用程式：Air Selangoi 
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官店雜住家僅15呎 
•居民收集簽名呈市廳 

•⑩靈第22區 

(八打灵再也1日讯）八打灵再也 

第22区一家棺材店太靠近住宅区而引 

起居民反弹。居民收集315个居民的签 

名，向灵市政厅提呈请愿书，反对棺材 

店开在该住宅区。 

有关棺材店是于今年4月开设，尽管州议 

员与市议员提出反对，市政厅今年8月却基于 

有关单位是商店而批准棺材店的执照。 

飘化学异味紧闭窗户 

行动党甘榜东姑州议员林怡威表示，有 

关棺材店的对面、左边和右边都是住家，由 

于棺材店不时发出化学异味，导致居民必须 

长期关闭窗户，该店甚至会在深夜上下货， 

影响居民生活作息。 

林恰威日前与八打灵再也市议员法汉， 

联同众居民到有关棺材店外抗议。 

批执照未征民意欠公平 

林恰威于8月致函八打灵再也市长，要求 

当局指示今年4月开设的棺材店搬迁至其它地 

方！S 

她认为，八打灵再也市政厅没有进行公 

众听证会，或了解居民的看法，就于8月直接 

批准执照，有欠透明。 

此外，他们也发现棺材店在店前非法建 

造斜道，阻挡走廊，以及非法遮盖后方的沟 

渠i 

居民指出，棺材店非常靠近住宅区，其 

后门距离住家只有15呎。 

第22区住宅区有超过50年的历史，目前 

有接近450家住户，他们认为棺材店的设立会 

对居民带来心理与情绪上的负面影响 

•八打灵再 

也第22区居 

民反对棺材 

店开设在太 

靠近住宅区 

的范围。前 

排左_为林 

怡威。 

，在巡视过 

程中，林怡 

威（前排 

右）发现棺 

材店前违法 

建造斜道， 

阻碍走廊空 

间。 
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(八打灵再也1日 

讯）配合2018年世界 

人居日（World Habitat 
Day 2018)的来临，八 

打灵再也市政厅将与德 

国一马来西亚学院携手 

合作，从即日起的工作 

天内，在52区、8区及 

14区捡拾人们丢在地面 

上的各种垃圾，为期3 
个月。 

八打灵再也市长阿 

兹兹指出，该学院绿色 

运动(green movers )俱 

XTT 乐部的学生，将组成_ -
如驗的“反丢垃圾 

队伍”，在每天上午11 

时30分至下午1时30分，以长型垃圾夹 

来捡拾地面上的各种垃圾，包括人们 

随手丢弃的烟蒂，从而达到教育民众 

用意。 

或设反乱丢垃圾队伍 

他为上述活动主持推介礼后，接 

受记者询问时说，市政厅现阶段是与 

非政府组织合作，以展开上述活动， 

未来若有需要，或许将成立一支本身 

的反乱丢垃圾队伍。 

阿兹兹在致词时说，为确保城市 

永续发展，市政厅有必要拟定策略， 

以确保其管辖区的城市符合安全、干 

净及卫生的宜居条件。 

他说，配合这项国际性节日，市 

政厅策划了3项主要活动，除了上述运 

动之外’尚包括推介3r环保市集及安排 

居协代表巡视而榄的垃圾土埋场。 

此外，八打灵再也市政厅固体 

废料管理及公共清洁组主任李立贤补 

充，若有居民有意举办巡视而榄垃圾 

土埋场的考察团，不妨联络市政厅， 

届时后者将为他们安排和策划行程， 

这项活动是免费的。 

阿兹兹也感谢该学院的学院参 

与上述运动，希望能提醒民众爱护环 

境，尤其不要随地乱丢烟蒂。今天有 

23名学生出席上述活动。 

他说，在日本的大阪和东京，商 

家必须自行洗刷店前的五脚基，否则 

会违反法律和面对罚款。” 

他继称，反观我国目前尚未有相 

关法令来约束商家，因为他们仍存有 

“缴付门牌税，理应换取服务”的意 

识，但不排除市政厅R后将展开试验 

性计划 

他说，市政厅管辖区内有30%的 

长者年龄是超过50岁，因此相关部门 

在批准社区发展时’规定基建符合各 

阶层人士，包括残障和乐龄人士的需 
求。 

“在日本，当乐龄人士越过马路 

后，会有一个特制的停歇站让他们歇 

息，这些都是值得学习和参考的宜居 
城市模式。” 

•阿兹兹（站者左八）在副市长佐哈里（站者左七）及多名市 

议员与官员的陪同下，为2018年世界人居日与德国一马来西亚 

学院成立的“反丢垃圾队伍”主持推介礼。 
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終釐清權屬加影市會 

蕉輻金山路街蠼 
(加影1日讯）蕉赖金山路（Jalan 

Cheras Hartamas )失灵已久的街灯终于 

亮起来，破烂不堪的道路也有望修补。 

蕉赖金山路位于吉隆坡市政局、安邦市 

议会及加影市议会管辖范围的交界处，属于 

“三不管”地带，即使居民一直投诉，三方 

面都不断推卸，因此许多民生问题•直不获 

解决。 

不过，随着安邦再也市议员李伟业确认 

蕉赖金山路属于加影市议会管辖范围后，居 

民往后也不会再面对投诉无门的窘境了。 

承包商允工程竣工後修路 

行 
动党莲花苑州议员黎潍福还未结束，承包商答应在工程竣工 

今日与李伟业及蕉赖金后，即2019年的2月后会负责修补好 

山花园居协主席李常兴-起到该区 

巡视时，李伟业表示，经过他的调 

查，从蕉赖金山路T字路口到加影 

大道的路段都属于加影市议会管辖 

范围，由于该路的下水道接驳工程 

道路。 

他说，该路的车流量非常多， 

自从道路损坏后，居民被迫使用 
“烂路”，加上街灯也失灵，到了 

晚上就更加危险。 

,黎潍福（左起）、李伟业及李常兴一起巡视蕉赖金山路的破损道路情况。 

黎 
潍福表示，加影市议会目前已拨出2万令吉 

随着确认管辖范 

围后，蕉赖金山 

路约1 0盏街灯 

终于在近期重新 

竞了起来。 

修补金山路其中-

’小段已损坏的约100公尺道路。 

他说，由于该路之前进行的工程弄坏电缆，导致街灯失灵数个月， 

在李伟业跟进下，终于厘清该路属于加影市议会的管辖范围，并要求市 

议会立即重启街灯的电源，等到有关工程结束后，再要求承包商重新接 

驳电缆。 

68户属安邦再也222户属加影 

黎潍福表示，蕉赖金山花园共有299户居民，其中68户属于安邦再也 

市议会的管辖范围，222户则属于加影市议会的管辖范围，因此李伟业也 

会与加影市议员一起合作解决该区的问题。 

他指出，任何发展商需要征用市议会的道路进行工程时，都需要支 

付抵押金，因此他将要求加影市议会调查正在该区进行工程的发展商， 

若有_ •方没有缴付抵押金则要立即致函追讨。 

“支付抵押金的最大目的，就是当该路损坏，而发展商却不愿意修 

补时，我们可以使用那笔抵押金来修补道路。” 

不过，他发现市议会似乎并不重视上述问题，尤其他发现蕉赖金山 

路有被挖掘过的痕迹，按照加影市议会的条例，挖掘道路的负责公司需 

在3个月后重铺道路，但加影市议会却没有相关的记录，因此并不清楚是 

谁曾在那里挖掘道路“ 

“我考虑要向掌管雪州基本建设、公共设施、农业现代化及农基工 

业事务的行政议员依兹汉反映这件事，让他关注该区的问题。” 

發展商拒修或禁用金山路 

’斜对面还有一个屋业发展工程，那里则是吉隆坡市 

政局的管辖范围，对方所申请的发展准证（KM )是在市政局 

-站式处理中心（0SC )里面，可能会因此而被加影市议会忽 

略。： 

他说，他将向加影市议会追问是否知道这件事，再要求 

市议会召见发展商商谈维修蕉赖金山路一事。 

“若发展商不愿意维修道路及支付抵押金，我们考虑禁 

止他的重型车辆使用蕉赖金山路。” 

加影大道出口须重新规划 

此外，他也透露，从蕉赖金山路通往加影大道的出口并 

没有妥善规划，威胁驾驶人士的安全，他也会建议加影市议 

会去探讨究竟该由哪一方的承包商或大道公司去重新规划该 

路口。 

他说，依兹汉昨日要求州议员将选区里需要进行提升的 

公共工程局或水利灌溉局道路记录下来，因此他也会将蕉赖 

金山路与通往加影大道的路口列入其中 

他表示，由于蕉赖金山路可通往捷运站，因此日后他也 

会要求发展商或地方政府在该路修筑行人道衔接至捷运站， 

方便居民步行前往捷运站。 

黎
濰
福
：
修
！T

毀
電
纜
致
街
燈
失
靈 
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•加影市议会派员重铺蕉赖金山路的部分路段 

•蕉赖金山路通往加影大道的路口非常危险，威胁驾驶者 

的安全。 

李常興：垃圾問題也很嚴重 

李 
常兴透露，蕉赖金山路有约10盏街灯失灵，加 

t道路损坏后，该路曾发生数次车祸，尽管他 

与前莲花苑州议员张菲倩不断跟进至今，都无法解决问 

他说，由于该区是吉隆坡与雪兰莪州的交界处，因此 

政府应更快解决蕉赖金山花园的问题，让雪州的形象可以 

维持得更好。 

“蕉赖金山路的垃圾问题也很严重，多年来该路两旁 

都被丢满各种垃圾，影响环境卫生，却一直无法解决。” 

他希望黎潍福能为该区解决有关问题，并为该区进行 

美化，方便居民前往康乐花园捷运站搭乘公共交通。 

Page 2 of 3

02 Oct 2018
Sin Chew Daily, Malaysia

Author: No author available • Section: Metro Edition A • Page: 6
Printed Size: 820.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
ASR: MYR 25,786.16 • Item ID: MY0033906331

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



雙威美羅提升後巷 

打造步行街増壁畫 
報道•莊舜婷 

攝影•陳世偉 

(首邦市1日讯）双威美罗 

(Sunway Metro )商业区后巷提 

升计划正如火如荼进行，当地商 

家希望能提升为环境优美及干净 

的后巷，以带旺该商业区。 

梳邦再也市议会圈定双威美罗商 

业区PJS 11/28A路及PJS 11/28B路的两 

条后巷，计划打造为步行街，将柏油 

路提升至地砖式地面及增设壁画。 

邀学生画3D壁画 

据了解，市议会早在去年中就 

已计划在该区的两条后巷进行提升工 

程，惟至今才看到明朗化的成果。 

《大都会》社区报记者早前走访 

该后巷时，发现铺地砖工程如火如荼 

进行；随着其中一条已经完成后，另 

-条后巷也已动工。 

根据市议会张挂的横幅显示，当 

fei在8月9 R展开重铺后巷工程，预计 

-个月时间，SP9月9月完工，惟目前 

工程已有所展延々 

该两条后巷涉及16间食肆业者， 

市议会与业者已召开对话会，以维 

持后巷的卫生环境。在铺路工程完成 

后，The One Academy学生将会在后 

巷画上壁画，相信将献出3D壁画效 

果。 

後巷衛生將獲改善 

地商家指出，在后巷提升工 

j程前，后巷的卫生情况脏 

乱，食肆业者占用后巷处理食材，地上 

布满垃圾。 

商家也说，他们_ •般都在后巷上下 

货，一旦后巷禁止通车后，他们就无法 

继续使用后巷上下货，对他们造成-定 

的影响和麻烦。 

他们表示，该区的泊车位不足问 

题严重，民众在该区苦找不到泊车位 

下，也会将车辆泊放在后巷，对他们造 

成不便。 

有者表示，大部分将车辆停泊在 

商业区的民众是前往附近的购物中心 

购物，而不是前往商业区消费，因此若 

提升后巷及画上壁画将带动商业区的人 
潮。 

他们希望提升后巷后，能带动人 

潮，该区也是旅游区，平时也会有游 

客、上班族及学生在该区餐厅用餐。 
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•梳邦再也市议会在双威美罗商业区挂上横幅，告知于8月 

9日展开后巷提升工程，并会在9月9日完工，惟目前工程已 

展延。 

•双威美罗后巷其中一条后巷已经完成重铺工程，成为 

一条干净宽敞的后巷。 

陳封基（65歲，藥劑行職員） 

鋪地磚變乾淨了 

曹聲員（50歲，鎖匙店業者） 

！ 4壁畫成景點 

“以往这条后巷很肮脏，商家会 

在后巷上下货，而且也会有驾驶人士 

在后巷泊车。 

我觉得如今铺上地砖后，后巷的 

环境变得美观干净。 

其实目前很多民众都是把车辆 

泊放在商业区，然后前往购物中心购 

物，而不是在这里消费。我希望当局 

提升后巷后，能带动该区的经济，能 

吸引更多人潮。” 

“这里毕竟是旅游区，提升后巷 

对我们商家来说是好事，可以摆脱以 

前肮脏的后巷。以往后巷到处垃圾， 

还会有人丢弃-•些再循环的纸皮，很 

久才有人去收取。 

以往也有驾驶人士把车停泊在后 

巷两旁，但铺上地砖后就不能通行。 

这里的餐馆也会常吸引旅游团的 

游客来用餐，希望随着后巷画上壁画 

后，可以打造成旅游景点。” 
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•莫哈末亚希（左五起）、黄将利、梁德志及洪建华等人巡视体育馆外面兴建中 
的新操场。右一为吴国民。 

•莫哈末亚希（左）与吴国民（右起）及梁德志等商讨体育 

馆提升事宜，中为诺菲查。 

I 了保障巴生市民的安 

少J全，体育馆提升期 

间，民众不可私闯，以免破坏 

已建好的设备，或在进行休闲 

或运动时，遭遇意外，让市议 

会徒劳无功。 

不过，莫哈末亚希也指 

出，市议会现耗资15万令吉， 

在体育馆外面打造一个占地250 

平方尺的运动操场和提升-些 

儿童游乐设施，供市民使用， 

预计两个月内完工。 

届时，操场可用作跑步 

热身、跳舞、练气功及健康操 

等。 

他也澄清，其实，体育馆 

早前关闭两个多月来，市议会 

乃处理着相关文件，而非放置 

不管。 

设备残旧恐酿意外 

“体育馆设备残旧，不符 

安全使用，万一突然天花板的 

-个锌板或一盏灯掉下来，砸 

到市民的头部，那该怎么办？ 

所以，暂时全面关闭是最安全 
的做法。“ 

他补充，该体育馆已有 

43年历史，跑道更新至今也有 

20年了，是时候来个大翻新。 

他也促市民耐心等候，稍安勿 

躁。 

(巴生1日讯）拥有 

43年历史的苏丹苏莱曼 

体育馆自两个月前关闭 

后，终完成提升与维修 

工程招标工作，预料本 

月9日正式开工，明年12 

月底迎来新面貌a 

耗资400万 

巴生市议会主席拿督莫 

哈末亚布表7K，由于设备残 

旧，已不符安全使用，所以 

市议会于两个月前已不对外 

开放，并在上述期间处理提 

升与维修工程的相关文件。 

他补充，有关提升工程 

包括重建现代化跑道、重塑 

足球场、提升运动器材、修 

理破裂水管、装灯、重建围 

墙、天花板及座椅等A 

莫哈末亚希今日与班达 

马兰区州议员梁德志及市议 

会官员等巡视该体育馆时对 

记者说，市议会上周已完成 

上述工程招标程序，目前正 

准备发信给相关承包商，促 

对方尽快开工，并在一年预 

期内做好全面提升体育馆工 

作 

“标书显示这项工程 

将耗资400万令吉落成，其 

中350万令吉由雪州政府拨 

款，市议会则自行承担50万 

令吉建费。市议会矢将体育 

馆改头换面，带来焕然一新 

的感觉。” 

出席者包括巴生市议会 

公关主任诺菲查、园艺小组 

官员暨景观设计师黄将利、 

行动党巴生国会联委会主席 

吴国民及梁德志助理洪建华 
等。 

•体育馆外 

面的新操场 

占地约2 5 0 
平方尺，后 

面是儿童游 

乐场。 

閉館護市民安全 “甚至有-•名执业律师忠告市议 
会，若体育馆继续开放，-旦发生人 

德志指出，他早前曾接获市命伤亡事件’市议会都得负责到底： 

民投诉，指在该体育馆运动因此，经过一番考量’市议会决定关 

时不慎跌伤，要求市议会关注。 闭体育馆’进行提升“ 

•拥有43年历史的苏丹苏莱曼体育馆将在本月9日开始进行提升工程，预料明年底竣工并启用。 

蘇萊曼體育館閉館1年 

9B動工 

•体育馆已设备残旧，是时候大翻新。 •体育馆座椅破旧不堪。 

新操場料年杪完工 
•体育馆跑道已有20年历史，现已破损且不 

符安全使用标准，需提升为现代化跑道。 
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拒做洋垃圾桶 

房 
地部长巡视非法洋垃圾 

工厂公开它的真面目 

时，有.种“潘朵拉的盒子不知被 

谁打开”的感觉 •块块压缩垃圾 

可以用堆积如山来形容它的壮观， 

原来我们除了进口高端产品，也把 

外国人的垃圾当作“入口产品”用 

集装箱货运进来，里面有熟悉的塑 

料，纸张，铝罐，还有电子零件和 

金属废料等，还有陌生的奇怪垃 

根据内行人指出，用洋垃圾再 

循环生产原料是有利可图的行业， 

即使政府每公斤垃圾征收15令吉进 

口税，业者还是有倍数的赚幅，所 

以不法业者铤而走险把洋垃圾非法 

运进来，赚取以亿计的收人。 

先来看看这些洋垃圾是什么 

东西——举凡先进国人民丢进垃圾 

桶的废物，从旧电子产品、塑料金 

属、旧衣物、医疗废弃物、工业废 

料及放射性废料到厨余，外国声称 

洋宝宝大便后丢弃的纸尿片和醉汉 

的呕吐物也会一起打包过来，不是 

开玩笑。 

这些洋垃圾有多少可以再循 

环，可以挣多少银两不是人民最关 

心的事，它替环境加重多少负担才 

是重点，最可怕的是洋垃圾堆里头 

是不是有无法溶解垃圾和有毒废料 

会慢慢毒蚀环境。 

发展中国家长期以来成为美 

国、R本和德国等富裕国家的“垃 

圾桶”，尤其中国简直是地表最大 

垃圾场，欧美和日本把可回收塑料 

垃圾大量运往中国再循环，比在国 

内处理垃圾的费用还要低；英国因 

为没有足够的回收设施，塑料运到 

中国去处理，环境污染便不是他们 

的问题；过去发展中国家依靠这些 

低端人力密集工业增加收入，不过 

如今，他们明显选择了环保 

中国从今年1月起禁止24种固 

体废物进口，包括塑料和废纸张制 

品垃圾，东南亚_ •些国家也拒当垃 

圾桶，泰国七月开始禁子塑料和电 

子废料，越南也因装载塑料垃圾的 

船只阻碍港口流通而暂停进口洋垃 

圾。 

欧美澳日等国家刹那间垃圾桶 

不见了，英国每年向中国运送的50 

万吨塑料废物只能堆积在仓库；美 

国的垃圾处理也_ •片大乱他们只 

好寻出口垃圾的替代市场，而东南 

亚国家成了新的垃圾桶。 

我国近年正悄悄替这些国家制 

造巨型垃圾桶，英国今年1至4月出 

口到大马的塑料废料，从去年的1 

万5612吨攀升至5万1540吨；澳洲 

运到大马的废料也大幅增加，非法 
洋垃圾工I 一如雨后春笋般出现在一 

些小镇，没有监督的作业程序污 

染了环境，以致首当其冲的村民发 

出求救声。 

例如向来有幸福村之喻的仁嘉 

隆被洋垃圾工厂人侵之后，村民不 

再感到幸福，这些工厂几乎24小时 

作业，以高温融化ABS塑料，空气 

弥蔓难闻臭味，村民不是眼睛痛就 

是喉咙痒或感染呼吸道相关疾病。 

政府7月宣布冻结人口洋垃圾 

让村民雀耀了一阵子，不过房长日 

前到瓜冷巡视被查封的洋垃圾工厂 

后，宣布10月23日进口洋垃圾要征 

收每吨15令吉。政府或许认为这是 

-个可增加收人又可以管制业者的 

方案，但是这意味著我国已经允许 

洋垃圾重新带人境#i倒。 

大马连处理本身的垃圾都成问 

题，垃圾场已经爆棚，焚化炉的安 

全性还有疑虑，我们是不是有足够 

技术安全处理洋垃圾的有毒废料？ 

洋垃圾处理后的再生垃圾要如何安 

置？洋垃圾中不乏具有危害性的重 

金属，很容易造成土壤和食水受污 
染° 

人民向来配合政府的环保运 

动。禁用塑料袋后，忘了携带环保 

袋出门要用20仙买塑料袋是活该， 

最近连吸管都要禁用了，人民也没 

有太大异议。我们曾经拒绝莱纳士 

稀土厂，也抗议山埃采金，如今却 

允许外国垃圾用集装箱运来我国， 

实在说不过去。 

雪州已经“沦陷”成了非法垃 

圾回收厂，幸好雪州政府明确拒绝 

成为洋垃圾州，但是人民需要中央 

政府更明确的态度，尤其是环境部 

长在这方面更加责无旁贷。 

我们拒绝做洋垃圾桶，因为一 

些钱赚了之后，人民要加倍奉还。 

IME 

黃嘵虹 
虽丨J总编辑 
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